
PROTOKÓŁ NR XX/08

                                        XVIII Zwyczajnej Sesji Rady Gminy Celestynów
                                             odbytej w dniu 15 marca 2008 r.
                                   w siedzibie Szkoły Podstawowej w Celestynowie.

W sesji udział wzięli: 
1. Radni Rady Gminy Celestynów                                         - wg załączonej listy obecności
2. Wójt Gminy                                                                        - Stefan Traczyk
3. Z-ca Wójta Gminy                                                              - Olga Osiak - Targowska    
4. Skarbnik Gminy                                                                 -  Elżbieta Jaskulska
5. po. Dyrektor Biura Urzędu                                                 -  Przemysław Zaboklicki
6. Naczelnik Wydziału Kultury I Sportu                                 -  Izabela Marlena Hadaś
7. Radca Prawny                                                                   -  Jacek Nasierowski
8. Inne zaproszone osoby

Przewodniczący Rady Gminy – Bogdan Wójcik – dokonał otwarcia sesji, powitał radnych 
oraz  zaproszonych  gości.  Stwierdził,  że  na  sali  znajduje  się  quorum  niezbędne  do 
podejmowania przez Radę Gminy prawomocnych uchwał.
Następnie odczytał proponowany porządek obrad sesji.

               Proponowany  porządek obrad sesji Rady Gminy Celestynów 

1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum rady oraz przyjęcie porządku obrad sesji.
2.Rozpatrzenie uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

           1) uchylenia uchwały Nr 87/08 Rady Gminy Celestynów
           2) uchylenia uchwały Nr 89/08 Rady Gminy Celestynów
           3) uchylenia uchwały Nr 90/08 Rady Gminy Celestynów
           4) uchylenia uchwały Nr 91/08 Rady Gminy Celestynów
           5) uchylenia uchwały Nr 92/08 Rady Gminy Celestynów
           6) w sprawie zbycia nieruchomości
           7) ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki  
               przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego,
               funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych
               składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy 
               sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
               doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku 
               mieszkaniowego oraz szczegółowe warunki jego przyznawania
           8)  ustalenia najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania oraz 
             zaakceptowania wartości jednego punktu w złotych, stanowiących podstawę 
             określenia miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego pracowników
             nie będących nauczycielami zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i
             placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Celestynów
           9) uchwalenie budżetu Gminy Celestynów na 2008 rok:
            (W porządku obrad Sesji Rady Gminy Celestynów zawartym w zaproszeniu na 
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               Sesję w tym punkcie znajdowały się następujące podpunkty:
                - wystąpienie Wójta
                - przedstawienie opinii na temat przedstawionego projektu przewodniczącego 
                  komisji finansów i inwestycji
                - dyskusja
             Podpunkty powyższe nie zostały przez Przewodniczącego Rady odczytane.)
         10) uchwalenie ,,Programu Współpracy Gminy Celestynów z organizacjami 
              pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
              publicznego na 2008 rok''
         11) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
              Alkoholowych w Gminie Celestynów na 2008 rok.
         12) ustalenia opłat za posiłki w szkołach w Gminie Celestynów
         13) ustalenia zasad korzystania ze stołówek zorganizowanych w przedszkolach i
              szkołach Gminy Celestynów
         14) powołania Straży Gminnej
         15) ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
              nieruchomości powstałej na skutek wybudowania urzadzeń infrastruktury 
              technicznej
         16) ustalenia wysokości diet przysługującym radnym oraz zwrotu kosztów podróży
         17) powołania Skarbnika Gminy Celestynów
      3. Interpelacje i zapytania Radnych.
      4. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania
      5. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie między sesjami.
      6. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

7. Zamknięcie obrad.

                                                                                           
Ad. pkt 1.
Zgłaszanie poprawek do porządku obrad:

Wójt Stefan Traczyk wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały zawartego 
w pkt 6 w sprawie ustalenia opłat za posiłki w szkołach w Gminie Celestynów.

Wniosek został przyjęty 14 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Radny Robert Wicik wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektów uchwał zawartych 
w pkt 2 podpunkt 1,2,3,4,5, w sprawie uchylenia uchwał 87/08, 89/08, 90/08, 91/08, 92/08.
Uzasadniając wniosek stwierdził, że są to uchwały, które dotyczą kierunków działań Wójta, 
uchwały te zostały praktycznie zrealizowane i nie zostały uchylone przez Wojewodę.
 
Przewodniczący zwrócił się z pytaniem do Mecenasa Jacka Nasierowskiego czy należy 
głosować  nad kazdym projektem w sprawie  uchylenia  poszczególnych uchwał  czy też 
wszystkie łącznie.

Mecenas  Jacek  Nasierowski  poinformował,  że  odnośnie  tych  projektów  Wojewoda 
wystosował pismo, w którym stwierdził, że naruszają one przepisy prawa. Co do sposobu 
głosowania stwierdził, że z uwagi na fakt, że kategorie tematów uchwał są tożsame, nie 
ma przeszkód, żeby przeprowadzić łączne głosowanie.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.
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Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 6 w miejsce zdjętej uchwały w 
sprawie ustalenia opłat za posiłki w szkołach w Gminie Celestynów, projektu uchwały w 
sprawie zatwierdzenia statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Celestynowie.

Wniosek został przyjęty 13 głosami za, przy 1 przeciwnym i 1 wstrzymującym.

Piotr Rosłaniec zwrócił się z pytaniem do Wójta, o jaką nieruchomość chodzi w projekcie 
uchwały w sprawie zbycia nieruchomości.

Wójt  odparł,  że ta sprawa była  dyskutowana na Komisji  Ładu i  Środowiska.  Chodzi  o 
stację benzynową w Regucie.

Radny Piotr Rosłoniec wnioskował o zdjęcie tej uchwały z porządku obrad.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radna Agata Stefanowska wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 11 po 
projekcie  uchwały  w  sprawie  wysokości  diet  dla  radnych  projektu  uchwały,  który 
przygotował  Klub  Radnych  Wspólnota  Samorządowa  w  sprawie  określenia  wysokości 
diety dla sołtysów Gminy Celestynów.

Wniosek został przyjęty 13 głosami za, przy 2 przeciwnych.

Radny  Witold  Kwiatkowski  zwrócił  się  z  pytaniem  do  Przewodniczącego  Rady  czy  w 
związku  z  tym,  że  zgodnie  z  porządkiem  obrad   punkt   uchwalenie  budżetu  Gminy 
Celestynów na 2008 rok kończy się  na dyskusji  będzie  dzisiaj  uchwalony budżet,  czy 
będzie głosowanie.

Przewodniczący Rady odpowiedział,  że głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 
wynika z samego tytułu uchwały. Ten punkt jest rozbudowany, ponieważ jest to uchwała 
budżetowa.

Radny Witold Kwiatkowski wnioskował o wprowadzenie w punkcie : uchwalenie budżetu 
Gminy Celestynów na rok 2008 dodatkowych podpunktów:
-odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu Gminy.
-głosowanie zgłoszonych wniosków do budżetu
-głosowanie nad całym projektem uchwały budżetowej.

Wniosek został przyjęty 6 głosami za, przy 5 przeciwko i 4 wstrzymujących.

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Maria Rosłaniec odczytała proponowany porządek obrad 
wraz z przyjętymi poprawkami.

                                       Porządek obrad po zmianach

1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum rady oraz przyjęcie porządku obrad sesji.
2.Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:

1) ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki  
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              przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego,
              funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych
             składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy 
             sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
             doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku 

   mieszkaniowego oraz szczegółowe warunki jego przyznawania.
2) ustalenia najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania oraz 

             zaakceptowania wartości jednego punktu w złotych, stanowiących podstawę 
             określenia miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego pracowników
             nie będących nauczycielami zatrudnionych w przedszkolach, szkołach i

  placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Celestynów.
          3) uchwalenie budżetu Gminy Celestynów na 2008 rok:
                - wystąpienie Wójta
                - przedstawienie opinii na temat przedstawionego projektu przewodniczącego 
                  komisji finansów i inwestycji
                - dyskusja
                - odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii o
                  przedłożonym przez Wójta Gminy Celestynów projekcie uchwały budżetowej 
                  na 2008 rok.
                - głosowanie zgłoszonych wniosków do budżetu 
                - głosowanie całego projektu budżetu Gminy Celestynów na 2008 rok.
          4) uchwalenie ,,Programu Współpracy Gminy Celestynów z organizacjami 
               pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
               publicznego na 2008 rok''.
          5) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
               Alkoholowych w Gminie Celestynów na 2008 rok.
          6) w sprawie zatwierdzenia statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki  
               Zdrowotnej w Celestynowie.
          7) ustalenia zasad korzystania ze stołówek zorganizowanych w przedszkolach i
              szkołach Gminy Celestynów.
          8) powołania Straży Gminnej.
          9) ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
               nieruchomości powstałej na skutek wybudowania urzadzeń infrastruktury 
               technicznej.
        10) ustalenia wysokości diet przysługującym radnym oraz zwrotu kosztów podróży
              służbowych.
        11) sprawie określenia wysokości diety dla sołtysów Gminy Celestynów.
        12) powołania Skarbnika Gminy Celestynów.
      3. Interpelacje i zapytania Radnych.
      4. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania
      5. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie między sesjami.
      6. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

7. Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad. pkt 2. ppkt.     1  

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  rozpatrzenie  projektu 
uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 
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warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków:  za  wysługę  lat,  motywacyjnego, 
funkcyjnego,  za  warunki  pracy  oraz  wysokość  i  warunki  wypłacania  innych 
składników  wynagrodzenia  wynikających  ze  stosunku  pracy,  szczegółowy  sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny  doraźnych zastępstw, a 
także  wysokość  nauczycielskiego  dodatku  mieszkaniowego  oraz  szczegółowe  warunki 
jego przyznawania.

Naczelnik Wydziału Kultury I Sportu - Izabela Marlena Hadaś     
uzasadniła celowość podjęcie powyższej uchwały. Poinformowała, że  zgodnie z ustawą 
Kartą  Nauczyciela  na  organie  prowadzącym  spoczywa    obowiązek  corocznego 
określanania  w  drodze  regulaminu   wysokośći  stawek  dodatków:  za  wysługę  lat, 
motywacyjnego,   funkcyjnego,  za  warunki  pracy,   szczegółowy  sposób  obliczania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe  i godziny  doraźnych zastępstw. Regulamin 
przedstawiony  Radzie  został  uzgodniony  ze  związkami  zawodowymi  zrzeszającymi 
nauczycieli.
 
Przewodnicząca Komisji Oświaty  i Kultury Radna Agata Stefanowska oświadczyła , że 
Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  przyjęte  Regulaminy  jednak  ze  zgłoszonymi 
poprawkami.  
W  imieniu  Komisji  Oświaty  i  Kultury   Radna  Agata  Stefanowska  wnioskowała  o 
wykreślenie z § 12, ustęp 3 pkt 1, myślnika 1 w całości. Dotychczas  pkt 1 miał zapis 
następujący:,,                                                                                                            

1)wychowastwo klasy oddziału przedszkolnego
- w wysokości 50 zł dla nauczyciela przedszkolnego
- w wysokości 60 zł do 25 uczniów w klasie
- w wysokości 70 zł powyżej 25 uczniów w klasie.”

Naczelnik Wydziału Kultury I Sportu - Izabela Marlena Hadaś stwierdziła, że wykreślenie 
myślnika 1 będzie błędem natury prawnej, ponieważ uczniowie w klasie są w szkołach, 
natomiast w przedszkolach są dzieci w oddziale przedszkolnym a w kolejnych myślnikach 
jest  mowa o wysokości  uczniów w klasie.  Ponadto w przedszkolach nauczyciel  ma do 
pomocy  nauczyciela  wspomagającego  i  dlatego  zostało  zaproponowane  takie 
zróżnicowanie.

Radna  Agata  Stefanowska  wycofała  wniosek   a  następnie  złożyła  kolejny  wniosek  o 
wprowadzenie  następującej  poprawki:  w  §  12,  ustęp  3  pkt  1  myślnik  1  zmienić:,,  w 
wysokości 60 zł dla nauczyciela oddziału przedszkolnego”.
Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poddał wniosek Radnej Agaty Stefanowskiej  pod 
głosowanie. 
Wniosek został przyjęty 10 głosami za, przy jednym przeciwnym i 4 wstrzymującym.
Radna Agata Stefanowska wnioskowała w imieniu Komisji Oświaty i Kultury o wykreślenie 
w § 9 , ustęp 6 całości.
Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poddał wniosek Radnej Agaty Stefanowskiej  pod 
głosowanie.

Wniosek został przyjęty 8 głosami , 1 przeciwnym i 6 wstrzymujacych.

Radny Mirosław Rosłoniec stwierdził, że jeżeli padł wniosek o zmianę jakiegoś punktu, § 
to  wypadałoby zapytać  się  projektodawcę danej  uchwały o  zdanie.  Taka powinna być 
procedura,  że  jest  wniosek  złożony  przez  Radnych  Gminy  ,  następnie  projektodawca 
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powinien  ustosunkować  się  do  tego  wniosku  i  dopiero  potem  wniosek  powinien  być 
poddany pod głosowanie.
 Przewodniczący Rady poinformował, że ten wniosek powstał na Komisji Oświaty, tam był 
dyskutowany i przegłosowany. Według niego wiedza na jego temat jest Wójtowi doskonale 
znana.
Radny  Mirosław  Rosłoniec  poinformował,  że  ten  wniosek  dotyczący  10  zł  nie  był 
głosowany  na  komisji  Oświaty.  Jest  to  wniosek  wypracowany  w  tej  chwili  przez 
Przewodniczącą Komisji Oświaty.

Radny Witold Kwiatkowski zwrócił się do Przewodniczącego Rady Bogdana Wójcika, że 
skutecznie nie dopuścił go do zabrania głosu przed głosowaniem wniosku. Zapytał Wójta 
jakie zmiany w stosunku do zeszłorocznego Regulaminu wprowadza nowy Regulamin i 
jakie są skutki finansowe tych zmian dla budżetu Gminy na 2008 rok.

Wójt poinformował, że projekt jest ten sam z kosmetyczną zmianą w nagłówku uchwały i 
załącznika.  Te  wszystkie  zmiany  powodują  skutki  finansowe.  Zwrócił  się  z  prośbą  o 
zaprotokołowanie, że Przewodniczący Rady nie dopuszcza do dyskusji Radnych.

Naczelnik Wydziału Kultury I Sportu  -  Izabela Marlena Hadaś odpowiedziała Radnemu 
Witoldowi  Kwiatkowskiemu  ,  że  nie  wiedzą,  ponieważ  w  sytuacji  kiedy  nie  będą 
otrzymywać informacji pisemnej , nie będą wiedzieć jak naprawdę przyznane są dodatki. 
Ten zapis, który Radni przyjęli  powoduje, że Dyrektor nie ma obowiązku informowania 
organu prowadzącego o wysokości dodatku przyznanego na piśmie. O tym kto dostaje 
dodatek  motywacyjny  powinna  wiedzieć  Rada  Pedagogiczna  ,  ponieważ  ona  jest 
najwyższym ciałem w Szkole. 

Radny  Maciej  Nowicki  prosił  Przewodniczącego  o  dopuszczenie  jednego  głosu  za  i 
jednego przeciw przy wnioskach , ponieważ to by rozjaśniło niektóre zmiany.
  
Radna Agata Stefanowska poinformowała, że przyjęte zmiany powodują skutki finansowe 
w  postaci  1000  zł  w  skali  roku.  Następnie  złożyła  wniosek  formalny  o  głosowanie 
powyższej  uchwały,  która  została  zaopiniowana  pozytywnie  przez  Komisję  z  tymi 
poprawkami bez dyskusji.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poddał wniosek formalny Agaty Sefanowskiej pod 
głosowanie.
Wniosek został przyjęty 13 głosami za, przy 1 przeciwnym i 1 wstrzymującym
Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poddał  pod  głosowanie  cały  projekt  uchwały. 
Poprosił Panią Wiceprzewodniczącą o przeprowadzenie głosowania imiennego.
Uchwała została podjęta 13 głosami za, przy 2 przeciwnych.

Ad. pkt 2. ppkt.     2  
Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  rozpatrzenie   projektu 
uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w I  kategorii  zaszeregowania 
oraz   zaakceptowania  wartości  jednego  punktu  w  złotych,  stanowiących  podstawę 
określenia miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego pracowników nie będących 
nauczycielami  zatrudnionych  w  przedszkolach,  szkołach  i  placówkach  oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Celestynów.

Wójt  poinformował,  że  Radni  otrzymali  projekt  uchwały  28  stycznia  natomiast  Radni 
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otrzymali go w dniu dzisiejszym w bardziej przejrzystej formie wraz z uzasadnieniem.

Naczelnik Wydziału Kultury I Sportu - Izabela Marlena Hadaś poinformowała, że proponuje 
zwiększenie podwyżek dla pracowników niepedagogicznych na podstawie art.18 ustęp 2. 
pkt 15 ustawy o samorządzie Gminnym oraz zgodnie z Rozporządzeniem Rady Ministrów 
z  2  sierpnia  2005.  W  związku  z  tym,  że  ostatnia  podwyżka  była  w  2005  roku, 
dotychczasowa  wartość  punktu  w  Szkołach  i  Placówkach  Oświatowych  wynosiła  4  zł 
proponuje  zwiększenie  na  4,50  przy  nie  zwiększającej  się  podstawie  wynagrodzenia. 
Podwyżka  ta  została  uzgodniona ze  związkami  zawodowymi.  Jeśli  chodzi  o  najniższe 
wynagrodzenie  czyli  1126  zł   we  wszystkich  przypadkach  wszystkich  pracowników 
niepedagogicznych spełniamy wymóg Prezesa Rady Ministrów.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Kultury  Agata  Stefanowska  poprosiła 
Przewodniczącego  Rady  Bogdana  Wójcika,  aby  oddał  głos  przedstawicielowi 
pracowników niepedagogicznych.

Przedstawicielka  pracowników  niepedagogicznych  poinformowała,  że  podwyżki  dla 
pracowników niepedagogicznych były w 2001 roku, z 3 zł na 4 zł. czyli  o 1 zł wartości 
punktu a nie wartości w I kategorii zaszeregowania. 660 zł jest od 1999 roku. Waloryzacja 
1,5 % była 2 lata temu i proponowana podwyżka 50 groszy  jest bardzo niska. Zwróciła się 
z  prośbą  o  podwyższenie  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I  kategorii 
zaszeregowania na 940 zł. 

Radna Agata Stefanowska poinformowała, ze według wyliczeń, które otrzymała od Pani 
Olgi Osiak - Targowskiej wynika, że taka podwyżka stanowić będzie około 350 tyś. zł w 
skali roku. Oświadczyła, że propozycja Komisji Oświaty w tym roku jest taka, aby ustalić 
najniższe wynagrodzenie zasadnicze w I kategorii  zaszeregowania w wysokości  940 zł 
oraz wprowadzić w § 5 zapis, że uchwała wchodzi w życie z dniem 1 kwietnia 2008. To 
jest wniosek Komisji Oświaty, który został przyjęty 7 głosami za.

Wójt chciał zabrać głos. Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik nie udzielił mu głosu.
Przewodniczący stwierdził, że temat ten był szeroko omawiany na Komisji Oświaty I wtedy 
Wójt  nie  zabierał  głosu  w  tej  sprawie.  Poprosił  o  powtórzenie  wniosku  celem 
przegłosowania.

Radna Agata Stefanowska zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego Rady o udzielenie 
głosu Wójtowi.

Wójt poinformował, że wyliczenia o, których mówiła Radna Agata Stefanowska przekazał 
Wójt  a  nie  Wicewójt.  Oświadczył,  że  docenia  prace  pracowników  niepedagogicznych. 
Przystąpiliśmy  do  negocjacji  w  tej  sprawie  ze  związkami  zawodowymi  i  w  miarę 
możliwości budżetowych przystąpiliśmy do zwiększania wynagrodzeń.

Pani  Wice  –  Wójt  oświadczyła,  że  skutki  podwyżki  pracowników  niepedagogicznych 
zaproponowanych przez Komisję Oświaty i Kultury w 2008 roku wyniosą około 353 tyś. zł. 
Podwyżka  na  jeden  etat  skutkować  będzie  wzrostem  płac  od  475  zł  najniższego 
wynagrodzenia do 621,84 zł przy wynagrodzeniach w najwyższej grupie zaszeregowania. 
Przy obliczeniach wzięte zostało pod uwagę wzrost wynagrodzenia zasadniczego, wzrost 
punktu  w  grupie  zaszeregowania,  wzrost  dodatku  funkcyjnego  wraz  z  pochodnymi 
płaconymi  przez  pracodawcę.  Wzrost  wynagrodzeń  przedstawia  się  następująco  w 
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poszczególnych placówkach oświatowych.  Dział  801 Przedszkole Samorządowe – 127 
000, 015 zł., Zespół Szkół – 23.147 zł, Szkoły Podstawowe – 202 000 zł. bez funduszu 
socjalnego. Daje to kwotę 352 000. Z funduszem socjalnym, który wyniósłby 135 905  zł  w 
sumie  488  905  zł.  Jeżeli  Radni  wprowadzą  to  od  1  kwietnia  wyniesie  to  łącznie  z 
funduszem socjalnym kwota 366  678 zł.

Radna  Agata  Stefanowska  stwierdziła,  że  w  wyliczeniach  przedstawionych  w  piśmie 
skierowanym  do  Radnych  nie  ma  uwzględnionego  funduszu  socjalnego.  Komisja 
zaplanowała na podwyżki 250 tyś  złotych. W świetle informacji Pani Wicewójt potrzeba o 
100 tyś więcej.

Radna  Agata  Stefanowska  w  imieniu  Komisji  Oświaty  złożyła  wniosek,  aby  § 1 
przedmiotowej uchwały otrzymał następujące brzmienie:,, dla pracowników nie będących 
nauczycielami  zatrudnionych  w  przedszkolach,  szkołach  i  placówkach  oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Celestynów.
1.ustala  się  najniższe  wynagrodzenie  zasadnicze  w  I  kategorii  zaszeregowania  w 
wysokości 940 zł miesięcznie.
2.akceptuje się wartość jednego punktu, stanowiącego podstawę naliczenia miesięcznych 
stawek wynagrodzenia zasadniczego w wysokości 4,50.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poddał wniosek Komisji Oświaty pod głosowanie.

Wniosek został przyjęty 10 głosami za , przy 1 przeciwnym, 4 wstrzymujących.

Radna  Agata  Stefanowska  w  imieniu  Komisji  Oświaty  złożyła  wniosek,  aby  § 5 
przedmiotowej  uchwały otrzymał  następujące brzmienie:  ,,  Uchwała wchodzi  w życie  z 
dniem 1 kwietnia 2008 „.
 
Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie.
Wniosek został przyjęty 13 glosami za, przy 1 przeciwnym i 1 wstrzymującym.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  głosowanie  całego 
projektu uchwały. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego.

Wiceprzewodnicząca  Rady  przeprowadziła  głosowanie  nad  uchwałą  Rady  Gminy 
Celestynów w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia w I kategorii zaszeregowania 
oraz   zaakceptowania  wartości  jednego  punktu  w  złotych,  stanowiących  podstawę 
określenia miesięcznych stawek wynagrodzenia zasadniczego pracowników nie będących 
nauczycielami  zatrudnionych  w  przedszkolach,  szkołach  i  placówkach  oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Celestynów.

Uchwała została podjęta 12 głosami za, przy 1 przeciwnym i 2 wstrzymujących.

Ad. pkt 2. ppkt. 3
Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  rozpatrzenie  projektu 
uchwały w sprawie uchwalenie budżetu Gminy Celestynów na 2008 rok.

Wójt dokonał prezentacji projektu budżetu Gminy na 2008 rok. Poinformował, że projekt 
budżetu został przygotowany i złożony w ustawowym terminie. Gmina funkcjonuje obecnie 
na prowizorium budżetowym, którego podstawą jest projekt budżetu. Prace nad budżetem 
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trwały bardzo długo. Udało się zmniejszyć deficyt  i  wielkość kredytów tak, żeby to nie 
naruszało  przepisów  o  finansach  publicznych.  Projekt  budżetu  zawiera  również 
autopoprawki. Poinformował, że przedstawi Radnym jeszcze drobne poprawki do wniosku, 
który  złożył  w  dniu  5  marca.  Jednymi  z  głównych  założeń  budżetu  była  kontynuacja 
budowy kanalizacji na terenie Gminy Celestynów jakrównież poprawa stanu dróg. Zostały 
podwojone  środki,  które  będą  systematycznie  przekazywane  na  drogi  do  Gospodarki 
Komunalnej. Środki przeznaczone na inwestycje są planowane na kwotę ponad 7 mln. zł.
Są również przewidziane dotacje inwestycji pochodzące ze środków z instytucji będących 
w  dyspozycji  Urzędu  Marszałkowskiego  jakrównież  funduszy  Unijnych,  które  będą 
przyznawane  w  ramach  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  czy  też  Programu 
Rozwoju Obszarów Wiejskich. Planowana jest także termomodernizacja Zespołu Szkół.
W  projekcie  budżetu  została  założona  dotacja  dla  powiatu  na  inwestycję  naprawy 
nawierzchni na ulicy Wojska Polskiego i Kolejowej. Ponadto Gmina musiała zapłacić za 
zaległą  inwestycję  z  2003,  2004  roku  kwotę  ponad  45  tys.  Zgodnie  z  przepisami  o 
Finansach i  Rachunkowości  ta kwota w formie autopoprawki  znalazła się w załączniku 
Inwestycyjnym. Ponadto w formie autopoprawki ze środków wydzielonych na Sołectwa na 
wniosek Sołectwa Celestynów 3.000 zł. zostało przesunięte na karetkę pogotowia a 2000 
na  sztandar  dla  Szkoły.  Pojawiła  się  mozliwość  współpracy  z  Powiatem  w  sprawie 
realizacji  inwestycji  chodnika między Celestynowem a Dąbrówką i  w związku z tym w 
projekcie są zagwarantowane środki, które zostaną przekazane w przyszłym i następnym 
roku do powiatu jakrównież środki związane z wstępnymi analizami przeznaczone na ten 
rok. W projekcie są przewidziane środki na Fundusz Świadczeń Socjalnych, składki na 
Państwowy Fundusz Rehabilitacji. Zgodnie z ustawami wyższego rzędu te środki muszą 
być  w budżecie  zagwarantowane.  Następnie  Wójt  chciał  przedstawić  autopoprawki  do 
projektu budżetu, który złożył w dniu 5 marca.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  czas  na  składanie  poprawek 
będzie w innym punkcie.

Wójt  odpowiedział,  że  jako  projektodawca  i  organ  wykonawczy  mam prawo  zgłaszać 
poprawki,  ustawa  nie  reguluje,  w  którym  momencie  projektodawca  wprowadza 
autopoprawki. Poinformował, że wprowadzi swoje autopoprawki teraz a Radni będą mogli 
podjąć dyskusję na ten temat.

Mecenas Jacek Nasierowski poinformował, że ze względu na to, że autopoprawki Wójta 
są zgłaszane w trakcie procedury budżetowej Rada powinna je przegłosować.

Wójt zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady Bogdana Wójcika aby w związku z 
tym,  że jest  projektodawcą budżetu mógł  jako pierwszy zgłosi  swoje autopoprawki  we 
właściwym punkcie.

Radna Agata Stefanowska zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego Rady Bogdana 
Wójcika , aby pozwolił Wójtowi przedstawić swoje autopoprawki w tym punkcie dlatego, że 
jest autorem budżetu. Ponadto w dalszym punkcie będą zgłaszane wnioski do budżetu 
innych Radnych.

Przewodniczący  Komisji  Finansów  Piotr  Rosłoniec  powiedział,  że  przygotował  swoją 
opinię na temat budżetu na podstawie projektu,  który otrzymał  i  ciężko będzie mu się 
odnieść do autoporawek teraz przedstawionych. 
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Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  przedstawienie  opinii 
przewodniczącego Komisji Finansów i Inwestycji na temat  przedstawionego projektu.

Przewodniczący Komisji  Finansów Piotr  Rosłoniec  poinformował  jak  przebiegały  prace 
nad  budżetem  co  zostało  opracowane  i  w  jaki  sposób.  Przedstawił  również  opinię 
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej.  Komisja  Finansów  zauważyła  wiele  braków 
merytorycznych.  Według  niej  zostały  zaniżone  dochody  Gminy  na  około  1,5  mln.  zł. 
Ponadto  jest  niski  procent  wpisanych  środków  zewnętrznych,  zbyt  duże  wydatki  na 
administrację, za duży kredyt komercyjny, za duża rezerwa budżetowa. Poinformował, że 
Komisja Finansów na posiedzeniu w dniu 13 marca nie zaopiniowała pozytywnie budżetu 
na rok 2008 przedstawionego przez Wójta Stefana Traczyka.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poinformował, że nastąpi dyskusja nad projektem 
budżetu.

Wójt  poinformował,  że  traktuje  opinię  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  jako 
ukierunkowanie  pracy  organu  wykonawczego  jakim  jest  Wójt.  Zgodnie  z  zaleceniami 
Regionalnej Izby Obrachunkowej zostały wprowadzone poprawki. 
Radny  Witold  Kwiatkowski  zapytał  Przewodniczącego  Rady  Bogdana  Wójcika  czy  w 
punkcie  dyskusja  dopuści  zgłaszanie  wniosków,  ponieważ  w  jego  ocenie  byłoby  to 
słuszne.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik odpowiedział, że nie, ponieważ została na wstępie 
doprecyzowana procedura prac nad budżetem, teraz będzie dyskusja a pózniej  będzie 
punkt :zgłaszanie wniosków.

Radny  Witold  Kwiatkowski  poinformował,  że  w  momencie  ustalania  porządku  obrad 
zgłaszał wniosek o głosowanie nad wnioskami, a nie zgłaszanie wniosków. Prawidłowym 
jest postępowanie, że dyskutanci mają prawo wygłosić swój pogląd na temat budżetu i 
również przedstawić swoje wnioski,  które w kolejności zgodnie z tym co powiedziałem 
będą głosowane.

Przewodniczący Rady  zwrócił  się  do  Radnych  o  opinię.  Stwierdził,  że  jeśli  uznają  za 
zasadne zdanie Radnego Witolda Kwiatkowskiego to dopuści do zgłaszania osobę, która 
sygnalizowała mu to jako pierwsza. Natomiast jeśli  podtrzymają procedurę ustaloną na 
początku, to wtedy tak się stanie.

Radny  Mirosław  Rosłoniec  stwierdził,  że  głosowanie  nad  wnioskami  powinno  być  w 
oddzielnym punkcie.

Wójt  przychylił  się  do  zdania  Mirosława  Rosłonca.  Poinformował,  że  tak  jak  mówił 
Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wojcik,  Wójt  jako  pierwszy  zgłaszał  chęć  zgłaszania 
poprawek. Natomiast ze względów proceduralnych Przewodniczący Rady ma rację.

Radny Witold Kwiatkowski przedstawił swoje stanowisko w sprawie projektu budżetu.
Stwierdził,  że  przedstawiony  przez  Wójta  budżet  w  tym  kształcie  zasługuje  na  ocenę 
negatywną  i  powinien  być  odrzucony  przez  Radę. Jednakże  zdając  sobie  sprawę 
z  negatywnych  skutków  takiej  decyzji  dla  Gminy  stwierdził,  że  jako  rada  powinna 
skorzystać z innej drogi, mianowicie z prawa rady do dokonywania poprawek do budżetu.
Według niego jeśli rada zamierza przyjąć ten budżet wymaga on wpierw zdecydowanych 
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działań polegających na dokonania kilku poważnych, daleko idących zmian. Zaproponował 
następujace  kierunki  zmian:ograniczenie  planowanego  deficytu  budżetowego, 
(równoważenie budżetu),ograniczenie potrzeb kredytowo-pożyczkowych gminy wyłącznie 
do pożyczek preferencyjnych z BOS i WFOSiGW, czyli wykreślenie kredytu komercyjnego,
zmniejszenie planowanego zadłużenia gminy, zwiększenie udziału środków własnych w 
wydatkach inwestycyjnych, ograniczenie wydatków bieżących, w tym głównie wydatków 
na  administrację  publiczną   i  rezerwy  budżetowe,  pozostałe  wydatki,  ograniczenie 
planowanych dotacji wprost z budżetu gminy, realne zwiększenie dochodów gminy,
zaplanowanie i zabezpieczenie środków finansowych na dodatkowe zadania inwestycyjne, 
pominięte w budżecie, zadania na które bardzo możliwe, że gmina będzie mogła ubiegać 
się  jeszcze w tym roku o dofinansowanie, opracowanie programu budowy dróg gminnych,
 budowa dróg pokanalizacyjnych, budowa boisk sportowych w Gminie.

Wójt poinformował, że w odpowiednim czasie, zgodnie z ustawami złoży sprawozdanie z 
wykonania budżetu za zeszły rok. Poinformował, że w swoim wystapieniu nie chciał zbyt 
szczegółowo omawiać projektu budżetu, gdyż czynił to na Komisjach. Dodatkowo na sali 
są  osoby,  które  pracowały  nad budżetem w części  lub  w całośći,  nawet  dziennikarze 
prosili  o  projekt  budżetu.  Budżet  jest  to  plan.  Wiadomo,  że  ulega  on  pewnym 
modyfikacjom  w  zależności  od  możliwości  środków  dodatkowych.  Budżet  można 
napompować inwestycje, ale głównym celem jest pozyskanie środków.
Radna Agata Stefanowska zapytała Wójta odnośnie planowanego przeniesienia zerówek 
przedszkolnych  w Celestynowie.  Gdzie  są środki  na  ten cel,  w jakiej  wysokości  i  czy 
wystarczające.

Wójt poinformował, że w załączniku 2 i 2a , Dział Oświata.

Radny Tadeusz Floriańczyk  poinformował,  że  wnioski  Komisji  Ładu dotyczące  między 
innymi  planu  zagospodarowania  przestrzennego,  opłaty  adiacenckiej  i  straży  Gminnej 
zostały przekazane do Komisji Finansów.

Radny  Piotr  Rosłoniec  poinformował,  że  poszczególne  Komisje  w  ramach  swoich 
kompetencji  zajęły  się  budżetem  ,  wypracowały  wnioski,  które  były  przedstawione  w 
grudniu  na  komisji  finansów.  Komisja  prosiła  o  ustosunkowanie  się  Wójta  do  nich  i 
rzeczywiście część z tych wniosków została przez Wójta wprowadzona autopoprawką np. 
studnie, selektywna wywózka śmieci, nawet z akceptacją Wójta.

Wójt poinformował, że jako Wójt nie ma mozliwości odpowiadać na kokretne pytania od 
razu.  Dlatego prosi  o zadawanie pytan na piśmie.  Wtedy kieruje  je  do odpowiedniego 
pracownika albo odpowiedniej jednostki i oni przygotowują odpowiedz. 

Radna  Agata  Stefanowska  w  imieniu  Klubu  Radnych  ,,Wspólnota  Samorządowa” 
poinformowała,  że  zależało  im  na  zmniejszeniu  deficytu.  Wprowadzą  zmiany 
uwzględniające wnioski Sołectw i mieszkanców, które wyniosą 1% całego budżetu.

Na prośbę Radnego Roberta Wicika Wiceprzewodnicząca Rady Anna Maria Rosłaniec 
odczytała stanowisko w sprawie budżetu  klubu Radnych ,,Tu jest mój Dom.” 
Klub Radnych poparł jak najszybsze przyjęcie budżetu przez Radę. Główne cele, które 
powinny znależć się  w tym budżecie to:kontynuacja budowy kanalizacji  na obszarach, 
gdzie jest przygotowana dokumentacja zwłaszcza w Celestynowie i Glinie, przygotowanie 
projektow technicznych na dalszą rozbudowę kanalizacji, szczególnie w Dąbrówce i Starej 

11



Wsi, wykonanie zobowiązania z ubiegłego roku i wykorzystanie dotacji na budowę biezni i 
boiska na terenie Szkoły Podstawowej  w Starej Wsi.(Uchwała Nr 72/70)., poprawa stanu 
dróg,  nie  tylko  poprzez  utwardzenie  nawierzchni  po  kanalizacji,  ale  też  i  wytyczenie 
nowych odcinków, jak np. Stara Wieś – Dyzin, wspieranie Sołectw, budowa i wyposażenie 
świetlic  wiejskich,  placów  zabaw,  terenów  rekreacyjnych,  ale  w  oparciu  o  dotacje  z 
Odnowy  Wsi.  Klub  Radnych  poinformował  ponadto,  że  przygotował  propozycje  zmian 
budżetowych ale odstępuje od wprowadzenei ich na Sesji, gdyż to nie jest właściwy czas 
do  radykalnych  zmian  dla  projektu  budżetu  autorstwa  Stefana  Traczyka.  Kierując  się 
odpowiedzialnością za Gminę poparł  przyjęcie budżetu.Natomiast po przyjęciu  budżetu 
będzie  wystepował  o  wprowadzenie  zmian,  aby  lepiej  wykorzystać  dochody  Gminy, 
przyjąć potrzebne i ambitne zadania inwestycyjn, przygotować się do pozyskania dotacji z 
funduszy unijnych.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poinformował, że w tym momencie rozpocznie się 
zgłaszanie wniosków. Zgodnie z procedurą ustaloną na początku dyskusji nad wnioskami 
nie będzie. 

Wójt Stefan Traczyk poinformował, że zostało ustalone, iż on pierwszy składa wnioski do 
projektu budżetu.
Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  odparł,  że  Przewodniczący ustala  kto  i  w jakiej 
kolejności składa wnioski.
Radny Tadeusz Floriańczyk w imieniu Klubu ,,Wspólnota Samorządowa w Celestynowie” 
wnioskował o dokonanie następujących zmian w budżecie Gminy na rok 2008:
Dział 758. Rozdział 75023 – to jest Rezerwa

1. Proponuje się w § 10 zmniejszyć rezerwę do kwoty 140.000 zł w tym:

- rezerwa ogólna na wydatki bieżące do kwoty 50.000 zł 

- rezerwa celowa na wydatki bieżące  do kwoty  80.000 zł

- na organizację imprez kulturalnych do kwoty 15.000 zł

- na oświatę w ramach realizacji zadań własnych Gminy do kwoty 50.000 zł

- na organizację imprez sportowych  do kwoty 15.000 zł

- rezerwa na zarządzanie kryzysowe 10.000 zł 

Uzyskana  kwota  260.000  zł  proponuje  się  przeznaczyć  na  następujące  zwiększenie 

wydatków:

3.Autobus do Ponurzycy przez Podbiel – 12.000

4.Zwiększenie dotacji dla stowarzyszenia Podbiel – 20.000

5.Oświetlenie w Dąbrówce , ulica Myśliwska 10. 000

6.Projekt techniczny na Chodnik w Dąbrówce – 15000

7.Remont drogi po kanalizacji w Pogorzeli róg ul. Pięknej i Głównej  - 10.000
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8.Wykonanie inwentaryzacji cmentarza w Zabieżkach należącego do wspólnoty grunto-

wej wsi Zabieżki oraz wykonanie odwiertów badań wód gruntowych na terenie cmenta-

rza".  – 20000 

9.Oświetlenie w Zabieżkach – 5000 zł

10.Zatrudnienie osoby na pełen etat do świetlicy wiejskiej w Ostrowie  - 25000 zł

11.Remont drogi gminnej w Ostrowie – wykonanie nawierzchni drogi od Szosy Lubel-

skiej do Kościoła  - 42 000

12.Wymiana drzwi do klasy w Szkole Podstawowej w Ostrowie - 5000

13.Przebudowa Strażnicy w Regucie – 20000

14.Wymiana okien w bibliotece w Regucie  - 4000

15.Oświetlenie w Regucie – 4000

16.Wymiana podłogi w Szkole Podstawowej w Regucie  - 5000

17.Plac zabaw w Taborze – 3000

18.Remont boiska w Regucie – 10000

19.Plac zabaw dla dzieci przy przedszkolu Samorządowym w Celestynowie – 10000

20.Internet w Gminie – 10000

21.Diety dla sołtysów – 17 000

22.Garaż dla Policji – 3 000

 2. Proponuje się zmniejszyć w dziale 750 rozdz. 75022 z kwoty 102.000 zł na 99.000 zł

oraz zmiany w poszczególnych paragrafach:

3.§ 3030 zwiększenie kwoty z 61.000 zł na kwotę 82.000 zł

4.§ 4170 zmniejszenie z kwoty 7.400 zł na kwotę 1.400 zł

5.§ 4210 zmniejszenie z kwoty 7.000 zł na kwotę 2.000 zł

6.§ 4300 zmniejszenie z kwoty 18.000 zł na kwotę 12.000 zł

7.§ 4410 bez zmian 
8.§ 4700 zmniejszenie z kwoty 7.000 zł na kwotę 0 zł i wykreślenie tego §

9.§ 4740 bez zmian 1.000 zł

Całkowita  kwota przypadająca na obsługę Biura Rady zmniejszy się ze 102.000 zł  na 

99.000 zł.

Uzyskaną kwotę w wysokości 3.000 zł Klub Radnych wnioskuje o przekazanie na zakup 

karetki dla SPZOZ w Celestynowie.

3. Proponuje się zmniejszenie wydatków w dziale 750, rozdział 75023 w §:
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-§ 4010 zmniejszenie o 174078 zł do kwoty 1044000

-§ 4110 zmniejszenie o 61171 zł do kwoty 177829 zł

-§ 4120 zmniejszenie o 6500 do kwoty 25500

-§ 4140 zmniejszenie o 14000 do kwoty 18000

-§ 4170 zmniejszenie o 51000 do kwoty 50000

-§ 4210 zmniejszenie o 45000 do kwoty 50000

-§ 4270 zmniejszenie o 50000 do kwoty 10000

-§ 4300 zmniejszenie o 110963 do kwoty 125000

-§ 4410 zmniejszenie o 5000 do kwoty 20000

-§ 4700 zmniejszenie o 20000 do kwoty 10000

-§ 4740 zmniejszenie o 8000 do kwoty 8000

-§ 6050 zmniejszenie o 40000 do kwoty 0 zł

-§ 6060 zmniejszenie o 100000 do kwoty 110000

To nam daje kwotę 685 712 zł

Uzyskaną kwotę 685 712  zł proponuje przekazać na:

-  zwiększenie  wydatków  w  dziale  801  (oświata)  o  kwotę  350.000  zł  na  podwyżki 

wynagrodzeń  dla  pracowników  niepedagogicznych  zatrudnionych  w  placówkach 

oświatowych.

- pozostałą kwotę tj. 335 712 zł oraz kwotę 10.000 zł wynikającą ze zmniejszenia rezerwy 

proponuje  się  przeznaczyć  na  zmniejszenie  deficytu  poprzez  pomniejszenie   kredytu 

komercyjnego w wysokości 1 655.000 zł.Ten kredyt zmniejszy się do kwoty 1309 288 zł.

Po przegłosowani powyższego wniosku wykonanie powierza się Wójtowi. Zobowiązuje się 

go  do  wprowadzenia  wynikających  z  tego  poprawek  w  załącznikach,  planach 

inwestycyjnych.

W uzasadnieniu do wniosku Radny Tadeusz Floriańczyk poinformował, że zaplanowane 

przez  klub drobne wydatki wynikają w większości z wniosków składanych przez radnych, 

sołtysów, mieszkańców do Wójta Gminy, których Wójt w swoim projekcie nie uwzględnił. 

Stanowią zaledwie około 1  % budżetu.
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Zmniejszenia Dział 750 

Radni członkowie klubu „Wspólnota Samorządowa” po przeanalizowaniu budżetu w dziale 

Administracja  Publiczna”  nie  znajdują  uzasadnienia  dla  tak  drastycznych  podwyżek. 

Zwłaszcza brak podstaw do tak wysokiego poziomu wydatków inwestycyjnych i zakupów 

inwestycyjnych.

Dział 758

Analiza budżetu i doświadczenia z lat ubiegłych, że bez zagrożenia dla budżetu można 

ustalić rezerwę na niższym poziomie. 

Zwiększenia Dział 600

Dla zapewnienia komfortu i bezpieczeństwa życia mieszkańcom wsi Ponurzyca i Podbiel 

należy utrzymywać dodatkową linię autobusową dla tych miejscowości – 12.000 zł.

Należy  realizować  porozumienie  z  samorządem  powiatowym  na  realizację  chodników 

wzdłuż  dróg  powiatowych.  Kontynuacją  budowy  chodnika  w  Dąbrówce,  Starej  Wsi, 

Celestynowie,  Glinie będzie opracowanie dokumentacji  technicznej  na chodnik przy ul. 

Mazowieckiej w Dąbrówce – 15.000 zł

Wychodząc  naprzeciw  zapotrzebowaniu  społecznemu  radni  opowiadają  się  za 

wykonaniem  inwestycji  drogowych  w  następujących  miejscowościach  Pogorzel  drogi 

Pięknej i Głównej 10.000 zł, wymiana nawierzchni na ulicy przy OSP Ostrów – 42.000 zł

Wszyscy doskonale zdajemy sobie sprawę jak istotny jest Internet w Gminie tym samym 

radni  wychodzą  kwotą  10.000  zł  naprzeciw  ubiegłorocznej  inicjatywie  Wójta  Gminy 

Celestynów. 

Dział 750

Radni  uznali  za  właściwe  wybudowanie  garażu  i  wydzierżawienie  (nieodpłatne)  na 

potrzeby samochodu policyjnego - za 3.000 zł. 

Dział 754

Dla  poprawy  bezpieczeństwa  publicznego  radni  proponują  kwotę  15.000  zł  na 

zapewnienie patroli policyjnych (diety dla policjantów)

Należy również kontynuować niedokończoną inwestycję budowy remizy OSP w Regucie 

20.000 zł. 

Dział 801

Radni  po  wielogodzinnych  dyskusjach  wnioskują  o  podwyższenie  płac  pracownikom 

niepedagogicznym gminnych placówek oświatowych do kwoty 350.000 zł

Wnioskują  w  obliczu  znacznego  wzrostu  kosztu  utrzymania  placówki  oświatowej  w 

Podbieli zwiększenie dotacji dla stowarzyszenia prowadzącego szkołę o 20.000 zł.
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Wnioskuję się  o  przeprowadzenie  następujących  prac remontowych:  wymiana drzwi  w 

klasie SP Ostrów 5.000 zł, reparacja podłogi w SP Regut 5.000 zł, oraz inwestycję plac 

zabaw przy Przedszkolu w Celestynowie 10.000. 

Dział 900

Dla bezpieczeństwa mieszkańców konieczne jest przeprowadzenie badań geologicznych 

w rejonie cmentarza w Zabieżkach 20.000 zł

Dla  poprawy  komfortu  życia  i  poprawy  bezpieczeństwa  należy  uzupełnić  oświetlenie 

uliczne w Zabieżkach 5.000 zł, w Regucie 4.000 zł, w Dąbrówce 10.000 zł.

Dział 921

Wnioskuje  się  o  zwiększenie  dotacji  dla  GOK  z  przeznaczeniem  na  zatrudnienie  1 

instruktora do świetlicy wiejskiej w Ostrowie 25.000 zł

W bibliotece gminnej w Regucie konieczna jest wymiana okien 4.000 zł.

Na  wybudowanie  placu  zabaw w Taborze  wnioskuje  się  o  przeznaczenie  3.000  zł  w 

budżecie.

Dział 926

W związku z dużą aktywnością sportową mieszkańców Reguta oraz rolą tutejszego boiska 

sportowego przeznacza się na jego remont 10.000 zł. 

Do wniosku dołączony jest załącznik nr. 1 z propozycją zmian wniesionych przez nasz 

klub z rozpisaniem do Działów, Rozdziałów, Paragrafów. Mamy nadzieje,  że będzie to 

pomocne  przy  nanoszeniu  poprawek  przez  skarbnika  po  przegłosowaniu  uchwały 

budżetowej.

Wójt złożył  protest przeciwko poprawkom do projektu uchwały budżetowej  zgłoszonym 

przez  klub  „Wspólnota  Samorządowa”.  Poinformował,  że  brak  kompletności  poprawek 

zmusza go do łamania prawa. Zawarte umowy nie pozwalają na przyjęcie tych poprawek.

Składanie poprawek polega na wskazaniu działów, rozdziałów I paragrafów. Jeszcze raz 

złożył protest.

Przewodniczący Rady kazał wyłączyć Wójtowi mikrofon.

Radny Mirosław Rosłoniec stwierdził, że jeśli ktoś zgłosi wniosek jako pierwszy I będzie on 

od razu głosowany to zamknie się pole widzenia przy zgłaszaniu kolejnych wniosków I nie 

będzie sensu ich słuchania.  Zwrócił  się z propozycją do Przewodniczącego Rady,  aby 

wysłuchać wszystkich wniosków I potem przeprowadzić głosowanie nad każdym z nich. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że nie będzie już dyskusji. Oczywiste jest, że wnioski 

nie mogą być głosowane wszystkie razem.

Wójt  poinformował,  że  Radni  biorą  na  siebie  odpowiedzalność  naruszając  rezerwę 

budżetową, która jest przewidziana na różne zdarzenia losowe mogące mieć miejsce na 

terenie naszej Gminy. Radni muszą wziąć pod uwagę, że swym działaniem mogą narazić 

Gminę na ogromne konsekwencje. Wniosek Radnego Mirosława Rosłońca jest zasadny. 

Poinformował, że też chciałby zgłosić swoje autopoprawki do projektu budżetu. Dodał, że 

ustawa mówi, że bez zgody Wójta nie można zwiększyć deficytu tymbardziej, że wnioski 

są  nie  kompletne  I  nie  wskazują  poszczególnych  załączników I  punktów.  Jeszcze raz 

złożył oficjalny protest.

Przewodniczący  Rady  odparł,  że  zgodnie  z  procedurą  ustaloną  na  początku  nastąpi 

głosowanie nad wnioskiem złożonym przez Radnego Tadeusza Floriańczyka w imieniu 

Klubu “Wspólnota Samorządowa”.

Wniosek został przyjęty 9 głosami za, przy 1 przeciwnym I 5 wstrzymujących.

Radny Piotr Rosłoniec złożył wniosek w imieniu Komisji Finansów I Inwestycji aby 

dotychczasowy punkt 2 w § 11 budżetu Gminy Celestynów na 2008 r otrzymał brzmienie 

„2.  dokonywania  przeniesień  wydatków  między  paragrafami  klasyfikacji  wydatków  w 

danym rozdziale” – identyczne jak w uchwale budżetowej z roku 2007.

Wniosek został przyjety 12 głosami za, przy 3 wstrzymujących.

Radny Piotr Rosłoniec złożył wniosek w imieniu Komisji Finansów I Inwestycji o zapisanie 

w Planie zadań inwestycyjnych dział 600 rozdział 60016 „Budowa przystanków na terenie 

gm. Celestynów” opisu – „8 przystanków w tym: 3 w Celestynowie, 1 w Starej Wsi, 1 w 

Pogorzeli, 1 w Glinie, 1 w Jatnem, 1 w Ostrowiku” oraz zmniejszenie kwoty wydatkowanej 

na nie z 66000 zł na 48000 zł i przesunięcie tej różnicy (tj, 18000 zł) na dofinansowanie 

patroli policji na terenie Celestynowa. Wójt założył tu stawianie drewnianych przystanków 

po  ok.  11000  za  sztukę,  KF  chce,  aby  były  budowane  przystanki  takie  jak  ostatnio 

(metalowo – plastykowe) gdzie ich koszt to 4000 - 6000 zł za sztukę.

Wójt złożył protest przeciwko powyższemu wnioskowi. Poinformował, że na etapie 

przed przystąpieniem do procedur przetargowych nie można wskazać konkretnie ile 
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będzie przystanków zrealizowanych. Ponadto we wniosku nie jest wskazane na jaki 

konkretnie paragraf, dział, rozdział przesunąć środki. Stwierdził, że ten wniosek jest 

niekompletny i najprawdopodobniej będzie go zmuszał do łamania prawa. Jeszcze raz 

złożył protest.

Przewodniczący Rady zwrócił się do Wójta, aby wypowiadał się wtedy kiedy udzieli mu

głosu. Poinformował, że Radni przystępują do głosowania nad wnioskiem złożonym

przez Piotra Rosłońca w imieniu Komisji Finansów.

Wniosek przyjęty 14 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Radny Piotr Rosłoniec złożył wniosek w imieniu Komisji Finansów o 

o uzupełnienie opisu w dziale 900 rozdziale 90015 „Oświetlenie uliczne Gm. Celestynów” i 

wpisanie  ilości  lamp w poszczególnych  miejscowościach  –  „Dąbrówka  5,  Regut  5, 

Glina 5, Celestynów 5, Zabieżki 5, Podbiel 3”. 

Wykaz ten pokrywa się z wnioskami do budżetu złożonymi przez sołectwa.

Wójt złożył protest przeciwko temu wnioskowi. Poinformował, że wniosek ten będzie go 

zmuszał do łamania prawa. Na etapie planowania trudno jest powiedzieć ile w wyniku 

procedur przetargowych poszczególna lampa będzie kosztowała.

Przewodniczący komisji Finansów Piotr Rosłoniec zwrócił się z prośbą o zaprotokołowanie

że podczas wystąpienia Przewodniczącego Komisji Finansów Wójt przerywa i zabiera 

głos bez udzielonego głosu przez Przewodniczącego Rady.

Wójt zwrócił się z prośbą o zaprotokołowanie, że nie jest dopuszczany do głosu.

Przewodniczący Rady poinformował, że Radni przystępują do głosowania nad wnioskiem 

złożonym przez Komisję Finansów.

Wniosek został przyjęty 14 głosami za, przy jednym wstrzymującym.

Radny Piotr Rosłoniec złożył wniosek w imieniu komisji Finansów o  zapisanie w dziale 

710,  rozdziale  71004  „Wykonanie  miejscowego  planu  zagospodarowania…”:  „dla 
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miejscowości  Dąbrówka  oraz  miejscowości  Pogorzel  w  części  nie  objętej  planem 

wykonywanym obecnie”.

Wójt złożył  protest przeciwko temu wnioskowi ponieważ Gmina ma podpisane umowy i 

zapis ten powoduje, że będzie naruszone prawo.

Przewodniczący Rady poinformował,  że  Pani  Wiceprzewodnicząca jeśli  uzna,  że  Wójt 

zachowuje  się  niewłaściwie  do  miejsca,  w  którym  się  znajduje  i  zabiera  głos  bez 

stosownego umocowania będzie wyłączała mikrofon.

Przewodniczący poinformował, że Radni przystępują do głosowania wniosku złożonego 

przez Komisję Finansów.

Wniosek został przyjęty 12 głosami za, przy 2 wstrzymujących, jedna osoba nie wzięła 

udziału w głosowaniu.

Wójt złożył  wniosek formalny o dopuszczenie go do głosu.  Poinformował  Radnych,  że 

zgłaszane poprawki do projektu budżetu będą zmuszały Wójta do łamania prawa. Poprosił 

o wypowiedź mecenasa w tej sprawie.

Mecenas  Jacek  Nasierowski  poinformował,  że  przy  składaniu  tych  wniosków  Radni 

powinni  mieć  na  względzie  uwarunkowanie  wynikające  z  art.  52  ustęp  1  ustawy  o 

samorządzie  gminnym,  który  mówi,  że  bez  zgody  Wójta  Rada  Gminy  nie  może 

wprowadzić  w  projekcie  budżetu  Gminy  zmian  powodujących  zwiększenie  wydatków 

nieznajdujących  pokrycia  w  planowanych  dochodach  lub  zwiększenie  planowanych 

dochodów bez jednoczesnego ustanowienia źródeł tych dochodów.

Radny Piotr Rosłoniec poinformował, że wnioski przegłosowane przez Komisje odnoszą 

się do zadań inwestycyjnych.  Wyraził  zdziwienie, że Wójt ma podpisane jakieś umowy 

gdyż według niego budżet w zakresie inwestycyjnym nie powinien być chyba realizowany 

skoro nie jest podjęty.

Mecenas poinformował, że w tej chwili Gmina funkcjonuje na projekcie budżetu, także jest 

to uzasadnione.

Wójt poinformował, że realizacją budżetu będzie się zajmował Wójt a nie poszczególny 

Radny.  Jeszcze  raz  złożył  sprzeciw  zgłaszanym  poprawkom.  Dodał,  że  jeśli  będzie 

wniosek, który według jego wiedzy nie będzie powodował możliwości naruszenia prawa 

oczywiście nie będzie składał sprzeciwu. 

Radny Piotr Rosłoniec poinformował, że złożone przez Komisję Finansów  wnioski oprócz 
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jednego nie powodują zmian finansowych, powodują doprecyzowanie gdzie ma powstać 

dana inwestycja.  Zapytał  czy Urząd Gminy dostał  informację  o  zwiększonej  subwencji 

oświatowej. 

Wójt odparł, że w złożonych wnioskach są wskazane konkretne miejscowości, z którymi 

nie  ma  podpisanych  umów i  to  jest  skutek  finansowy,  dlatego  też  łamią  one  prawo. 

Musimy  się  opierać  na  dokumentach.  Poinformował,  że  subwencja  oświatowa  nie 

wpłynęła.

Radny Witold Kwiatkowski wnioskował o Zmniejszenie Planu Wydatków Budżetu Gminy o 

kwotę 1 655 000,00 zł w n/w pozycjach: 

Dział 600, Rozdział 60016, Paragraf 4210, Transport i łączność, Drogi publiczne gminne, 

Zakup materiałów i wyposażenia – zmniejszenie o kwotę 26.500.

Dział  600,  Rozdział  60016,  Paragraf  4300,  Zakup usług pozostałych  – zmniejszenie o 

kwotę 7.600.

Dział 600, Rozdział 60016, Paragraf 6050, 6058, 6059, Wydatki inwestycyjne
(chodzi  o  zmniejszenie  udz.  śr.  wł.  na  bud.  ul.  Reguckiej  w Celestynowie,  przy  czym 

wartość inwestycji  pozostaje bez zmian 300 tys.  zł  ,  bo zwiększyć  należy  planowaną 

dotację do 150 tys. zł) - zmniejszenie o kwotę 50.000.

Dział  700,  Rozdział  70005,  Paragraf  4210,  Gospodarka  mieszkaniowa,  Gospodarka 

gruntami i  nieruchomościami, Zakup materiałów i wyposażenia – zmniejszenie o kwotę 

3.000.

Dział  700, Rozdział 70005, Paragraf 4270, Zakup usług remontowych - zmniejszenie o 

kwotę 2.000.

Dział  700,  Rozdział  70005,  Paragraf  4300,  Zakup usług  pozostałych  -  zmniejszenie  o 

kwotę 6.000.

Dział 700, Rozdział 70005, Paragraf 4430, Różne opłaty i składki - zmniejszenie o kwotę 

27.000.

Dział 750, Rozdział 75022, Paragraf 4210, Rady Gmin, Zakup materiałów - zmniejszenie o 

kwotę 1.000.

Dział  750, Rozdział  75022, Paragraf 4300, Zakup usług pozostałych -  zmniejszenie o 

kwotę Zakup usług pozostałych - zmniejszenie o kwotę 8.000

Dział 750, Rozdział 75022, Paragraf 4700, Szkolenia pracowników - zmniejszenie o kwotę 
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5.000.

Dział 750, Rozdział 75023, Paragraf 3020, Administracja publiczna, Urzędy Gmin, Wydatki 

osobowe nie zaliczone do wynagrodzeń - zmniejszenie o kwotę 1.500.

Dział  750,  Rozdział  75023,  Paragraf:  4010,  4040,  4110,  4120,  4140,  Wynagrodzenia 

osobowe  pracowników,  Dodatkowe  wynagrodzenia  roczne,  Składki  na  ubezpieczenia 

społeczne,  Składki  na  Fundusz  Pracy,  Wpłaty  na  Państwowy  Fundusz  Reh.  Osób 

Niepełnosprawnych - zmniejszenie o kwotę 275.000

Dział  750,  Rozdział  75023,  Paragraf  4210,  Zakup  materiałów  i  wyposażenia  - 

zmniejszenie o kwotę 40.000 .

Dział 750, Rozdział 75023, Paragraf 4260, Zakup energii - zmniejszenie o kwotę 10.000.

Dział  750, Rozdział 75023, Paragraf 4270, Zakup usług remontowych - zmniejszenie o 

kwotę 60.000.

Dział  750, Rozdział  75023, Paragraf  4280,  Zakup usług zdrowotnych -  zmniejszenie o 

kwotę 500.

Dział  750,  Rozdział  75023,  Paragraf  4300,  Zakup usług  pozostałych  -  zmniejszenie  o 

kwotę 35.000.

Dział  750,  Rozdział  75023,  Paragraf  4350,  Zakup  usług  dostępu  do  sieci  internet  - 

zmniejszenie o kwotę 500.

Dział  750,  Rozdział  75023,  Paragraf  4360,  Opłaty  z  tytułu  zakupu  usług 

telekomunikacyjnych telefonii komórkowej - zmniejszenie o kwotę 3.500.

Dział  750,  Rozdział  75023,  Paragraf  4370,  Opłaty  z  tytułu  zakupu  usług 

telekomunikacyjnych telefonii stacjonarnej - zmniejszenie o kwotę 5.000.

Dział  750, Rozdział 75023, Paragraf 4410, Podróże służbowe krajowe - zmniejszenie o 

kwotę 5.000.

Dział 750, Rozdział 75023, Paragraf 4430, Różne opłaty i składki - zmniejszenie o kwotę 

1.000.

Dział 750, Rozdział 75023, Paragraf 4700, Szkolenia pracowników - zmniejszenie o kwotę 

20.000.

Dział  750, Rozdział  75023, Paragraf 4740, Zakup materiałów papierniczych do sprzętu 

drukarskiego i urządzeń kserograficznych - zmniejszenie o kwotę 10.000.
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Dział  750,  Rozdział  75023,  Paragraf  4750,  Zakup  akcesoriów komputerowych,  w tym 

programów i licencji - zmniejszenie o kwotę 6.000.

Dział  750, Rozdział 75023, Paragraf 6050, Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 

(na zakup samochodu osobowego) - zmniejszenie o kwotę 40.000.

Dział  750,  Rozdział  75095,  Paragraf  4170,  Pozostała  działalność,  Wynagrodzenia 

bezosobowe - zmniejszenie o kwotę 16.000.

Dział  750,  Rozdział  75095,  Paragraf  4210,  Zakup  materiałów  i  wyposażenia  - 

zmniejszenie o kwotę  3.500.

Dział  750,  Rozdział  75095,  Paragraf  4300,  Zakup usług  pozostałych  -  zmniejszenie  o 

kwotę 9.500.

Dział  758, Rozdział 75818, Paragraf 4810, Różne rozliczenia Rezerwy ogólne i celowe - 
zmniejszenie o kwotę 310.000.

Dział 801,  Rozdział  80114,  Paragraf  4010,  4040,  4110,  4120,  Oświata  i  wychowanie, 

Zespołu  Obsługi  ekonomiczno-administracyjnej  szkół,  Wynagrodzenia  osobowe 

pracowników,  Dodatkowe wynagrodzenia  roczne,  Składki  na  ubezpieczenia  społeczne, 

Składki na Fundusz Pracy - zmniejszenie o kwotę 100.000.

Dział 801, Rozdział 80104, Paragraf 6059, Wydatki inwestycyjne jednostek budzetowych
(zmniejszenie  śr.  wł.  na  wykonanie  proj.  przedszkola  w  Celestynowie  do  50  tys.  zł) 

-zmniejszenie o kwotę 50.000.

Dział 851,  Rozdział  85121,  Paragraf  2560,  Ochrona  Zdrowia,  Dotacja  podmiotowa  z 

budżetu dla SPZOZ (na remont budynku) - zmniejszenie o kwotę 200.000.

Dział 900, Rozdział 90015, Paragraf 4270, Gospodarka Komunalna i ochrona środowiska, 

Oświetlenie ulic, placów   i dróg, zakup usług remontowych - zmniejszenie o kwotę 90.000.

Dział  900,  Rozdział  90017,  Paragraf  2650,  Zakłady  gospodarki  komunalnej,  Dotacja 

przedmiotowa z budżetu dla zakładu budżetowego (przy założeniu, że budowę studni w 

Celestynowie GK sfinansuje  z przychodów własnych) - zmniejszenie o kwotę 142.000.

Dział  900,  Rozdział  90095,  Paragraf  4210,  Pozostała  działalność,  Zakup materiałów - 

zmniejszenie o kwotę 8.500.

Dział  900,  Rozdział  90095,  Paragraf  4300,  Zakup usług  pozostałych  -  zmniejszenie  o 

kwotę 5.000.

Dział 921, Rozdział  92109, Paragraf 2480,  Kultura i  ochrona dziedzictwa narodowego, 
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Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby - zmniejszenie o kwotę 44.400.

Dział 926, Rozdział 92695 ,Paragraf 4170, Kultura fizyczna i sport, pozostała działalność, 

Wynagrodzenia bezosobowe - zmniejszenie o kwotę 15.000.

Dział 926,  Rozdział  92695,  Paragraf  4300,  Zakup usług  pozostałych  -  zmniejszenie  o 

kwotę 12.000.

Ogółem zmniejszenie wyniesie 1 655 000,00 zł.

i  jednoczesne  zmniejszenie  Przychodów  Budżetu  Gminy  o  kwotę  1  655  000,00  zł 

stanowiącej  kredyt  komercyjny  długoterminowy,  wraz  z  wprowadzeniem  w  związku  z 

proponowaną  poprawką stosownych zmian w treści samej uchwały i jej załącznikach oraz 

dostosowanie zapisów w części opisowej budżetu przez Wójta.

Radny Maciej Nowicki zapytał czy jest błąd we wniosku w zapisie :,, chodzi o zmniejszenie 

udz.  śr.  wł.  na  bud.  ul.  Reguckiej  w  Celestynowie”  ponieważ  w  planie  zadań 

inwestycyjnych widnieje tylko ulica Rękasa. Czy to jest pomyłka.

Odpowiedż Radnego Witolda Kwiatkowskiego jest  niezrozumiała z powodu złej  jakości 

technicznej nagrania.

Wójt  złożył  sprzeciw  przeciwko  wnioskowi  zgłoszonemu  przez  Radnego  Witolda 

Kwiatkowskiego.  Stwierdził,  że  ten  wniosek  powoduje  zamieszanie  I  nie  jest  spójny  z 

poprzednio  proponowanymi  wnioskami.  Najprawdopodobniej  będzie  go  zmuszał  do 

łamania  prawa.  Zwrócił  się  z  pytaniem  do  Radnego  Witolda  Kwiatkowskiego  czy 

zaplanował też w swoich przesunięciach odszkodowania I odsetki.

Radny Witold Kwiatkowski odparł, że Wójt jest autorem projektu budżetu I moze planować 

ewentualne odszkodowania.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  stwierdził,  że  Wójt  ma  rację,  że  przynajmniej 

częściowo  wniosek  Radnego  Witolda  Kwiatkowskiego  nie  jest  spójny  z  przyjętymi 

wcześniej  poprawkami  i  przychylił  się  do  wniosku  Wójta.  Następnie  poddał  wniosek 

Radnego Witolda Kwiatkowskiego pod głosowanie.

Wniosek Radnego Witolda Kwiatkowskiego  został odrzucony 10 głosami, przy 3 za i 2 

wstrzymujących.

Radny Witold  Kwiatkowski  złożył  kolejny  wniosek,  który  według  niego  koresponduje  z 

poprzednim wnioskiem,  dotyczący zmian uchwały budżetowej  a  konkretnie  Działu  758 
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Rozliczenia różne Rozdziału 75818 Rezerwy ogólne i celowe § 4810. Poinformował, że 

chodzi o zmniejszenie wydatków  na rezerwy ogólne i celowe o kwotę 310.000 zł do kwoty 

90.000  zł.  Wnioskował  o  dokonanie  zmiany  treści  §  10  tekstu  uchwały  poprzez  jego 

wykreślenie w całości i następnie jego przyjęcie w następującym nowym brzmieniu:

„Tworzy się rezerwy w łącznej wysokości  -  90.000 zł

w tym: 

a)   rezerwę ogólną na wydatki bieżące  - 35.000 zł

b)   rezerwy celowe na wydatki bieżące  -  50.000 zł

- na organizacje imprez kulturalnych  - 10.000 zł  

- na oświatę w ramach realizacji zadań własnych gminy - 35.000 zł

- na organizacje imprez sportowych  - 5.000 zł

c)  rezerwa na zarządzanie kryzysowe  - 5.000 zł”          

Wójt złożył sprzeciw przeciwko wnioskowi Radnego Witolda Kwiatkowskiego. Stwierdził, 

że jest to wniosek niespójny z poprzednimi wnioskami i ponadto wprowadza zamieszanie.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poddał wniosek pod głosowanie. 

Wniosek Radnego Witolda Kwiatkowskiego został  odrzucony 10 głosami, przy 2 za i 3 

wstrzymujących. 

Radny Witold Kwiatkowski złożył wniosek o zwiększenie Planu Dochodów Budżetu Gminy 

o kwotę  570 000,00 zł w n/w pozycjach: 

Dział 010, Rozdział 01010, Paragraf nie został podany , Rolnictwo i łowiectwo, Wpływy z 
różnych dochodów (z tytułu zwrotu podatku VAT) - zwiększenie o kwotę 50.000.

Dział 700, Rozdział 70005 Paragraf 0750, Gospodarka mieszkaniowa, Dochody z najmu, 
dzierżawy składników majątkowych - zwiększenie o kwotę 10.000.

Dział  756,  Rozdział  75601,  Paragraf  0350,  Dochody  od  osób  prawnych,  od  osób 
fizycznych  i  od  innych  jednostek  nie  posiadających  osobowości  prawnej,  Wpływy  z 
podatku dochodowego od osób fizycznych, Podatek od działalności gospodarczej osób 
fizycznych, opłacany w formie karty podatkowej - zwiększenie o kwotę 10.000.

Dział 756, Rozdział 75615, Paragraf 0310, Podatek od nieruchomości od osób prawnych  -
zwiększenie o kwotę 105.000.

Dział 756, Rozdział 75616, Paragraf 0310, Podatek od nieruchomości od osób fizycznych 
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- zwiększenie o kwotę 160.000.

Dział 756, Rozdział 75618, Paragraf 0490, Wpływy z innych lokalnych opłat pobieranych 
przez  jednostki  samorządu terytorialnego na  podstawie  ustaw,  opłaty  za  zajęcie  pasa 
drogowego, opłaty adiacenckie. - zwiększenie o kwotę 15.000.

Dział  756,  Rozdział  75621,  Paragraf  0010,  Udziały  gmin  w  podatkach  stanowiących 
dochód budżetu państwa, Podatek dochodowy od osób fizycznych - zwiększenie o kwotę 
150.000.

Dział 756, Rozdział 75621, Paragraf 0020, Podatek dochodowy od osób prawnych 70.000.
Ogółem zwiększenia wyniosą kwotę  570 000,00 zł.

i jednocześnie wnioskował o zwiększenie Planu Wydatków Budżetu Gminy o kwotę  570 
000,00 zł  w niżej wymienionych pozycjach:
Dział  600,  Rozdział  60016,  Paragrafu  nie  mógł  podać,  Transport  i  łączność,  Drogi 
publiczne  gminne,  (nowe zadanie  inwestycyjne  -  budowa  dróg    po  kanalizacji  w  gm 
Celestynów) - zwiększenie o kwotę 240.000.

Dział  600,  Rozdział  60016,  Paragrafu  nie  mógł  podać,  Transport  i  łączność,  Drogi 
publiczne  gminne  (nowe  zadanie  –  Opracowanie  programu budowy dróg  gminnych)  - 
zwiększenie o kwotę 10.000.

Dział 754, Rozdziału i paragrafu nie mógł podać, Komendy Powiatowe Policji
(dofinansowanie z budżetu gminy na patrole na ulicach, zakup garażu, zakup komputera) ) 
- zwiększenie o kwotę 20.000.

Dział 801, Rozdziału i paragrafu nie mógł podać, Oświata i wychowanie,
(nowe zadanie inwestycyjne - Budowa boiska piłkarskiego oraz boiska wielofunkcyjnego 
wraz niezbędna infrastrukturą przy Szkole Podstawowej   i Zespole Szkół w Celestynowie 
-zwiększenie o kwotę 300.000.

wraz z wprowadzeniem w związku z proponowaną  poprawką stosownych zmian w treści 

samej uchwały i jej załącznikach oraz dostosowanie zapisów w części opisowej budżetu.

Wójt złożył sprzeciw wprowadzeniu tej poprawki, gdyż powoduje ona zamieszanie. Zapisy, 

w których nie ma podanych rozdziałów i paragrafów powodują też zamieszanie księgowe. 

Dodał,  że  najprawdopodobniej  ta  poprawka  będzie  go  zmuszała  do  łamania  prawa. 

Jeszcze raz złożył wyraźny sprzeciw temu wnioskowi.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poddał wniosek Radnego Witolda Kwiatkowskiego 

pod głosowanie. 

Wniosek Radnego Kwiatkowskiego został  odrzucony 10 głosami, przy 3 przeciwnych 1 

wstrzymującym, 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu.

Radny  Witold  Kwiatkowski  złożył  wniosek o dokonanie  zmiany  w  projekcie  planu 
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przychodów  i  wydatków  zakładu  budżetowego  Gospodarki  Komunalnej  na  2008  r. 

polegającej na:

1. przesunięciu planowanych wydatków na wynagrodzenia i pochodne w kwocie 130.000 

zł na wydatki inwestycyjne z przeznaczeniem na:

1. Budowa studni w Celestynowie  -  50.000 zł,

2. Modernizacja SUW w Glinie  - 80.000 zł 

Wójt złożył sprzeciw wobec wniosku Radnego Witolda Kwiatkowskiego gdyż powoduje on 

zamieszanie i nie jest  spójny. Może zmuszać Wójta do łamania prawa.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poddał wniosek Radnego Witolda Kwiatkowskiego 

pod głosowanie.

Wniosek   został  odrzucony  10  głosami,  przy  4  za  i  1  osoba  nie  wzięła  udziału  w 

głosowaniu.

Radny  Witold  Kwiatkowski  złożył  kolejny  wniosek  dotyczący  części  tekstowej  projektu 

uchwały budżetowej,  § 11 tejże uchwały, upoważnień Wójta Gminy :,,upoważnienie Wójta 

Gminy   do  zaciągania  kredytów  i  pożyczek  oraz   emisji  papierów  wartościowych  na 

pokrycie postępującego w ciągu roku budżetowego niedoboru budżetowego do wysokości 

500.000 zł. ‘’. Wnioskował o dokonanie zmiany w § 11 tekstu uchwały budżetowej w pkt 1 

polegającej na  skreśleniu kwoty „500.000 zł”  i wpisaniu zamiast niej kwoty „200.000 zł”, 

jaka obowiązywała w roku 2007.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poddał wniosek Radnego Witolda Kwiatkowskiego 

pod głosowanie. 

Wniosek  Radnego  Witolda  Kwiatkowskiego  został  odrzucony  8  głosami,  przy  4  za,  2 

wstrzymujących, 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu.

Radny Witold Kwiatkowski złożył wniosek dotyczący § 12, upoważnienia Wójta Gminy do 

zaciągania  zobowiązań  pkt  1:  ,,  z  tytułu  umów,  których  realizacja  w  następnym  roku 

kalendarzowym jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania Gminy i termin zapłaty 

upływa w 2009 roku na łączną kwotę 900.000 zł. ‘’ Wnioskował o dokonanie zmiany w § 

12 tekstu uchwały budżetowej w pkt 1 polegającej na skreśleniu jego treści w całości.

Wójt złożył sprzeciw wobec wniosku Radnego Witolda Kwiatkowskiego. Nie zgodził się na 

jego wprowadzenie do projektu budżetu, gdyż będzie go zmuszał do łamania prawa.
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Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poddał wniosek Radnego Witolda Kwiatkowskiego 

pod głosowanie.

Wniosek został odrzucony 9 głosami przeciw, przy 4 za i 2 wstrzymujących.

Radny Michał Winiarski poinformował, że kwota 200.000 zł przeznaczona na modernizację 

I  remont Ośrodka Zdrowia nie została umieszczona w planie zadań inwestycyjnych na 

2008 rok. Wnioskował o umieszczenie tej kwoty w planie zadań inwestycyjnych Gminy na 

2008 rok.

 Wójt  poinformował,  że  wniosek  nie  ma podstaw prawnych,  ponieważ  ta  dotacja  jest 

dotacją  podmiotową  z  budżetu  dla  Samorządowego  Publicznego  Zakładu  Opieki 

Zdrowotnej,  jest  zawarta  w załączniku Nr  9  i  zgodnie z  przepisami  jest  to  dotacja  na 

konkretną inwestycję realizowaną przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej.

Radny Michał Winiarski stwierdził, że wynika z tego, że te pieniądze zostaną wydatkowane 

na remont Ośrodka Zdrowia i jest to prawnie zagwarantowane. Zwrócił  się o opinię do 

Radcy Prawnego Jacka Nasierowskiego.

 Mecenas poinformował, że Wójt ma rację mówiąc, że są to środki przeznaczone na takie 

cele i zmiana ich przeznaczenia nie jest możliwa, byłoby to prawnie nieuzasadnione.

Radny  Michał  Winiarski  stwierdził,  że  wobec  powyższego  w  imieniu  Komisji  Zdrowia 

wycofuje swój wniosek.

Radny  Maciej  Nowicki  wnioskował,  aby  z  Działu  Administracja  Publiczna,  Dział  750, 

Rozdział 4170  z kwoty przeznaczonej na wydawanie ‘’Celestynki” zdjąć 6.000 zł oraz z 

Działu 750 Administracja Publiczna z kwoty przeznaczonej na utworzenie i finansowanie 

Straży Gminnej zdjąć 14 000 zł i przeznaczyć łączną kwotę 20 000 na zwiększenie dotacji 

celowej  z  budżetu  na  finansowanie  lub  dofinansowanie  zadań  zleconych  do  realizacji 

Stowarzyszeniom. Jest to Dział 926 Kultura Fizyczna i Sport , Rozdział 92605,§ 2820.

Wójt  złożył  sprzeciw  wobec  wniosku  Radnego  Macieja  Nowickiego,  ponieważ  jego 

zdaniem wniosek jest niespójny z poprzednio proponowanymi  wnioskami.  Ponadto jest 

zgłoszony  bez  wskazania  załączników,  bez  wskazania  poszczególnych  zapisów. 
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Najprawdopodobniej będzie go zmuszał do łamania prawa.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik poddał wniosek Radnego Macieja Nowickiego pod 

głosowanie.

Wniosek  został  odrzucony  7  głosami  przeciw  wnioskowi,  przy  4  wstrzymujących  i  4 

przeciwnych.

Radny Maciej Nowicki złożył wniosek, by z Działu Rezerwy Ogólnej, Dział 758, Rozdział 

75818   z  rezerwy  ogólnej  na  wydatki  bieżące  zdjąć  100  000  zł  i  przeznaczyć  na 

zwiększenie wydatków w Dziale 010 Rolnictwo i Łowiectwo Rozdział 01010 na budowę 

sieci  wodociągowej   w  Celestynowie,  dotyczy  to  osiedla  mieszkaniowego  przy  ulicy 

Wojska Polskiego, dawne Osiedle Wojskowe i dopisanie tego zadania inwestycyjnego w 

załączniku Numer 5, Plan Zadań Inwestycyjnych i Wydatków Majątkowych Realizowanych 

w 2008 roku jako punkt 11.

Wójt złożył sprzeciw wobec wniosku Radnego Macieja Nowickiego. Stwierdził, że wniosek 

jest  niespójny z  poprzednio głosowanymi  poprawkami  i  najprawdopodobniej  będzie  go 

zmuszał do łamania prawa. 

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poddał  wniosek  Macieja  Nowickiego  pod 

głosowanie.

Wniosek został odrzucony 10 głosami przeciw wnioskowi, przy 4 za i 1 wstrzymującym.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik oświadczył,  że jeśli  nie  ma więcej  wniosków do 

zmian projektu uchwały budżetowej nastąpi głosowanie całej uchwały. 

Radna Agata Stefanowska zwróciła uwagę, że Wójt zgłaszał wcześniej chęć zgłaszania 

autopoprawek.

Wójt  stwierdził,  że  te  obrady  będą  przedmiotem  badania  przez  Regionalną  Izbę 

Obrachunkową.  Radni  zaproponowali  mnóstwo  przesunięć,  które  najprawdopodobniej 

będą  mnie  zmuszały  do  łamania  prawa.  Oświadczył,  że  złożył  swój  autorski  projekt 

budżetu i żeby nie komplikować sytuacji prawnej nie będzie zgłaszał autopoprawek.

Radna Agata Stefanowska powiedziała, że nie chciałaby aby wypowiedzi Pana Wójta  w 
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jakikolwiek sposób wpłynęły na opinię Radnych o budżecie. Jeśli chodzi o wniosek Klubu 

Radnych, który został złożony w żaden sposób nie narusza on prawa. Nie są zgłaszane 

wydatki,  które nie miałyby pokrycia,  nie jest  tutaj  zwiększony deficyt  budżetowy,  wręcz 

przeciwnie. Jeśli ktoś miałby problem ze zrozumieniem, bo było tu spore zamieszanie, to z 

rezerwy, która wynosi 400 tyś.  zostało zdjęte 260 tyś. I przeznaczone na drobne sprawy, 

które wyniknęły z wniosków poszczególnych sołectw. Kolejne zmniejszenie nastąpiło w 

Dziale  750  Rozdział  75022 z Biura  Rady zostało  zdjęte  3000 zł  i  przeznaczone  na 

karetkę  SPZOZ   w  Celestynowie.  Poinformowała  ponadto,  że  z  Administracji  zostało 

zdjęte 685 tyś. Zostanie w tym Dziale więcej o ponad 110 tyś. niż było w zeszłym roku. Z 

kwoty  685  tyś.  350 tyś  zostanie  przeznaczone dla  pracowników niepedagogicznych  a 

pozostałą kwotą zmniejszamy deficyt budżetowy. Poprosiła o subiektywna ocenę, a nie na 

podstawie pokrzykiwań Wójta.

Wójt odparł , że nie pokrzykuje, tylko w momencie gdy Radni próbowali go zblokować, 

żeby nie mógł wypowiedzieć się na temat proponowanych wniosków musiał stanowczo 

zająć  stanowisko.  Stwierdził,  że  trudno  jest  mu  powiedzieć,  czy  to  co  zostało 

wprowadzone  trzyma  się  w  granicach  prawa.  Poinformował,  że  nie  jest  do  oceniania 

działań Radnych, gdyż do tego są odpowiednie organy. Natomiast jeśli widzi, że działania 

Radnych mogą zmusić go jako organ wykonawczy  do łamania prawa musi stanowczo 

zaprotestować.  Zachodzi  duże  prawdopodobieństwo,  że  wprowadzone  przez  Radnych 

poprawki mogą powodować to, że będę zmuszony do łamania prawa.

Pani  Radna  Teresa  Strzeżysz  poprosiła  aby  w  projekcie  budżetu  była  autopoprawka 

dodatkowa dotacja na Stowarzyszenie, które prowadzi Małą Szkołę w Podbieli.

Wójt chciał się odnieść do wypowiedzi Radnej Teresy Strzeżysz. Przewodniczący Rady 

uznał, że nie jest to konieczne.

Radny Piotr  Rosłoniec  stwierdził,  że  po  doświadczeniach  z  przed roku,  na  podstawie 

obserwacji Pana Wójta wnioskuje, że w prasie ukaże się mnóstwo artykułów jak to Radni 

zdjęli z administracji. Poinformował, że kwota 1044 000 jest o 10 000 większa niż wynosi 

wykonanie  budżetu  w  Dziale  Płace  w  roku  poprzednim.  Należy  pamiętać,  że  w  tym 

wykonaniu  zeszłorocznym  są  również  odprawy  dla  poprzedniej  ekipy  najwięcej 

zarabiających urzędników czyli Wójta, Pana Sekretarza, Pana Skarbnika. Czyli ta kwota, 

którą  proponują  Radni  to  jest  zwiększenie  realne  o  ponad  100  tyś,  które  można 
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przeznaczyć na ewentualne podwyżki.  Dodał ponadto, że aby Budżet został przyjęty w 

takiej czy innej formie trzeba przekonać Radnych do swoich racji. Mamy demokrację i to 

Radni decydują o kształcie budżetu oczywiście we współpracy z Panem Wójtem.

Radny Witold  Kwiatkowski  zwrócił  się  z  pytaniem do  Pana Wójta  aby wskazał  w jaki 

sposób zgłaszane poprawki będą go zmuszały do łamania prawa.

Wójt  oświadczył,  że  chce współpracować z Radnymi,  uczestniczył  w Komisjach,  które 

odbywały  się  do  północy.  Poinformował,  że  jako  Wójt  musi  przestrzegać  prawa, 

przestrzegać zapisów poszczególnych umów.  Jeśliby Radni  wprowadzili  te poprawki  w 

zeszłym  roku,  kiedy  jeszcze  nie  obowiązywało  prowizorium  budżetowe  to  on  mógłby 

zastanawiać się nad tymi poprawkami. Budżet oprócz uchwały budżetowej składa się z 

szeregu załączników, które są pewną całością dokumentu, każda literka musi się zgadzać. 

Radni  zaproponowali  jakieś  przesunięcia.  Co  do  niektórych  trudno  jest  się  mu 

ustosunkować. Gro z nich będzie prawdopodobnie powodowało łamanie ustaw wyższego 

rzędu (ustawa o finansach publicznych, ustawa o samorządzie Gminnym, ustawa kodeks 

pracy).

Radna  Agata  Stefanowska  powiedziała,  że  Radni  nie  są  specjalistami.  W  większości 

proponowanych zmian Radni starali  się przyporządkować wszystko do poszczególnego 

działu, rozdziału i paragrafu. W wielu przypadkach jest to niemożliwe, ponieważ Radni nie 

posiadają fachowej wiedzy. Radni mają prawo zgłaszać poprawki a Pani Skarbnik ma to 

zapisać w odpowiednich załącznikach i przesłać do RIO.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  poprosił  Wiceprzewodniczącą Rady Annę Marię 

Rosłaniec o przeprowadzenie głosowania imiennego.

Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy  Anna  Maria  Rosłaniec  przeprowadziła  głosowanie 

imienne  nad  uchwałą  Rady Gminy Celestynów  w sprawie  uchwalenia  budżetu  Gminy 

Celestynów na 2008 rok.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik stwierdził, że uchwała budżetowa została przyjęta 

12 głosami za, przy 2 wstrzymujących i 1 przeciwnym.

Ad. pkt 2. ppkt.     4  

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  rozpatrzenie  projektu 
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uchwały  w  sprawie  uchwalenie  ,,Programu  Współpracy  Gminy  Celestynów  z 

organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2008 rok''.

Wicewójt  Olga  Osiak-  Targowska  poinformowała,  że  ten  program jest  niezbędny  aby 

ogłosić konkurs między innymi na akcję ,,Lato”. W tym roku program był przygotowywany 

we  wsółpracy  z  Gminą  Wiązowna.  Jeżeli  będzie  możliwość  pozyskania  dodatkowych 

pieniędzy na organizacje pozarządowe i sąsiednie jednostki samorządowe mają w miare 

spójny program wówczas można ubiegać się o większe pieniądze. 

Radna Agata Stefanowska poinformowała, że Komisja Oświaty zaopiniowała pozytywnie 

program bez żadnych uwag.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  złożył  wniosek  formalny  o  przystąpienie  do 

głosowania bez dyskusji.

Wniosek przyjęty 13 głosami za, przy 1 wstrzymującym i 1 nieobecnym.

Wiceprzewodniczaca Rady Anna Maria Rosłoniec przeprowadziła glosowanie imienne nad 

uchwałą  w  sprawie  uchwalenie  ,,Programu  Współpracy  Gminy  Celestynów  z 

organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2008 rok''.

Uchwała została podjęta 14 glosami za, przy 1 nieobecnym.

Ad. pkt 2. ppkt.     5  
Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  rozpatrzenie  projektu 

uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Celestynów na 2008 rok.

Wicewójt Olga Osiak- Targowska poinformowała, że ten program musi być uchwalony. W 

harmonogramie  prac  Komisji  zostało  umieszczone  zdanie  o  tym,  że  Komisja  będzie 

obchodziła  10-lecie  swojej  działalności.  W  związku  z  tym  Komisja  chce  zaprosić 

dotychczasowych członków, przedstawicieli sąsiednich Gmin, Rady Powiatowe jakrównież 

osoby z Polskiej Agencji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

Radny Michał Winiarski w imieniu Komisji Zdrowia poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w  Gminie  Celestynów  na  2008  rok.  Złożył  wniosek  formalny  o  przeprowadzenie 

głosowania bez dyskusji.

Wniosek został przyjęty 13 głosami za, przy 1 przeciwnym.

Wiceprzewodniczaca Rady Anna Maria Rosłoniec przeprowadziła glosowanie imienne nad 
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uchwałą  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie Celestynów na 2008 rok.

Uchwała została podjęta 13 głosami za, przy 1 wstrzymującym.

Ad. pkt 2. ppkt.     6  
Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  rozpatrzenie  projektu 

uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  statutu  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki 

Zdrowotnej w Celestynowie.

Dyrektor  SPZOZ  Lech  Krasieńko  w  imieniu  Wójta  uzasadnił  celowość  podjęcia  tejże 

uchwały.

W statucie wprowadza się następujące zmiany:

     1.  w rozdziale piątym, w paragrafie 7 usuwa się ustęp 3 i załącznik.

2. zmiana ustępu 2 paragrafu 7  poprzez wpisanie nowej  treści:,,  ponadto  w skład 

SpZOZ  mogą  wchodzić  inne  komórki  organizacyjne  niż  obecnie  określone  w 

ustępie pierwszym, powoływane w miare potrzeb zarzadzeniem Dyrektora SPZOZ, 

których potrzebę działalności pozytywnie zaopiniuje Rada Społeczna. „

3. paragraf  8,  ustęp  5  ppkt  1  :  ,,jako  przewodniczący  Wójt  Gminy  lub  jego 

przedstawiciel”  i  taka  sama  poprawka  w  Regulaminie  Rady  Społecznej  Gminy 

Celestynów w Dziale II, paragraf 2, ustęp 1:,,  Wójt Gminy jako przewodniczący lub 

jego przedstawiciel.”

Radny Michał Winiarski w imieniu Komisji Zdrowia poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała tą uchwałę.

Wiceprzewodniczaca Rady Anna Maria Rosłoniec przeprowadziła glosowanie imienne nad 

uchwałą  w  sprawie  zatwierdzenia  statutu  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki 

Zdrowotnej w Celestynowie.

Uchwała została podjęta jednoglośnie, 14 głosami za, przy 1 nieobecnym.

Ad. pkt 2. ppkt.     7  

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  rozpatrzenie  projektu 

uchwały  w  sprawie  ustalenia  zasad  korzystania  ze  stołówek  zorganizowanych  w 

przedszkolach i  szkołach Gminy Celestynów.

Naczelnik Wydziału Kultury I Sportu Izabela Marlena Hadaś poinformowała, że z dniem 1 

stycznia 2008 wszedł w życie artykuł 67 a ustawy o systemie Oświaty, który satnowi: w 

celu  wspierania  prawidlowego  rozwoju  uczniów  Szkoła  może  zorganizować  stołówkę. 
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Korzystanie z posiłków w stołówce szkolnej jest odpłatne. Zasady korzystania ze stołówki 

w  tym  wysokość  opłat  ustala  organ  prowadzący  Szkołę.  Do  opłat  wnoszonych  za 

korzystanie przez uczniów z posiłków w stołówce szkolnej, o których mowa w ustępi 2 nie 

wlicza się wynagrodzeń pracowników i  składek naliczanych od tych  wynagrodzeń oraz 

kosztów  utrzymania  stołówki.  Uprawnieni  do  korzystania  są  uczniowie  i  pracownicy 

Szkoły.

Radna  Agata  Stefanowska  w  imieniu  komisji  Oświaty  pionformowała,  że  pozytywnie 

zaopiniowała tą uchwałę, aczkolwiek warunkowe po dokonaniu zmian. Na Komisji  było 

ustalone, że w paragrafie 3, ustęp 2 w szkole podstawowej i gimnazjum nie będzie to 0.31 

tylko 0,25 i będzie rozgranioczona 1 zł na zupę.

Naczelnik  Wydziału  Kultury  I  Sportu  Izabela  Marlena  Hadaś  poprosiła  o  przyjęcie 

autopoprawką,  że  w  pargrafie  3,  ustęp  1:  ,,Ustala  się  dzienną  wysokość  opłaty  za 

korzystanie przez uczniów z posiłku w stołówce szkolnej, odpowiednio do typu szkoły, w 

wysokości:

                   1.w przedszkolu - 0,49 %,
                  2. w szkole podstawowej i w gimnazjum - 0,28 % za pełny obiad,

  3. w szkole podstawowej i w gimnazjum  - 0,09 % za 1 posiłek (zupa)”

Wiceprzewodniczaca Rady Anna Maria Rosłoniec przeprowadziła glosowanie imienne nad 

uchwałą  w  sprawie  ustalenia  zasad  korzystania  ze  stołówek  zorganizowanych  w 

przedszkolach i  szkołach Gminy Celestynów.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. pkt 2. ppkt.     8  

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  rozpatrzenie  projektu 

uchwały w sprawie powołania Straży Gminnej.

Wójt poinformował, że ta sprawa była szeroko dyskutowana na komisji Ładu i Środowiska.

Stwierdził,że jego celem jest, żeby w ramach Urzędu powołać Straż Gminną, która nie 

będzie  jednostką  zewnętrzną.  Jest  duża  potrzeba  powołania  takiej  formacji,  przede 

wszystkim po to, aby chronić środowisko.

Pani Dyrektor Łukomska poinformowała, że Straż Gminna służyłaby egzekucji przepisów 

prawa odnośnie  do  osób,  które  zaśmiecają  lasy i  tereny publiczne jakrównież  kontroli 

szczelności szamb i zawieranych umów na wywóz śmieci z domów. Ponadto tworzenie 
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oddzielnej jednostki jest bardzo kosztowne, dlatego propozycja Wójta o powołaniu Straży 

Gminnej jest w jej ocenie słuszna.

Radny Tadeusz Floriańczyk w imieniu Komisji Ładu i Środowiska poinformował, że nie ma 

rozpatrzenia  potrzeb  jakie  wystepują  na  terenie  Gminy,nie  ma  skutków  finansowych 

konkretnych i dokładnych. Gmina ma wykaz osób, które mają podpisaneumowy na wywóz 

nieczystości. Komisja negatywnie zaopiniowała ten projekt.

Piotr  Rosłoniec  poinformował,  że  na  Komisji  Finansów  ta  sprawa  też  była  szeroko 

dyskutowana.  Pan Kierownik Posterunku Policji  powiedział,  że Straż głównie posiadają 

miasta. W związku z tym, że skutecznosć takiej formacji jest niska odchodza od tego na 

rzecz posiłkowania się Policją. Straż nie ma takich uprawnień jak Policja. 

Wójt zapytał Mecenasa czy jest możliwość dofinansowania patroli Policyjnych z Budżetu 

Gminy.

Mecenas Jacek Nasierowski poinformował, że istniej taka możliwość. Odbywa się to na 

zasadzie porozumień zawieranych przez Gminy.

Wójt poinformował, że są dużo mniejsze Gminy, które mają Straż u siebie.

Radny Maciej Nowicki zapytał jakie uzbrojenie przewidział dla Strażników.

Wójt odpowiedział, że instrumenty do przetrzegania prawa.

Wiceprzewodniczaca Rady Anna Maria Rosłoniec przeprowadziła glosowanie imienne nad 

uchwałą w sprawie  w sprawie powołania Straży Gminnej.

Uchwała została odrzucona jednodłośnie.

Ad. pkt 2. ppkt.     9  

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  rozpatrzenie  projektu 

uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawki  procentowej  opłaty  adiacenckiej  z  tytułu  wzrostu 

wartości nieruchomości  powstałej  na  skutek  wybudowania  urzadzeń  infrastruktury 

technicznej.

Wójt  poinformował,  że  ta  uchwała  była  szeroko  dyskutowana  na  Komisji  Finansów  i 

Inwestycji. Teraz pojawiły się poprawki od Klubu Radnych. Do tej pory było tak, że istniała 

opłata  jednorazowa  za  przyłącze  i  cały  proces dochodzenia  opłat  adiacenckich  został 

zablokowany.

Dyrektor  Łukomska  poinformowała,  że  ta  uchwała  konsumuje  zmiany  w  ustawie  o 
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gospodarce nieruchomosciami, które weszły w życie w pazdzierniku 2007 , paragraf 3. 

Stawki opłaty są okręślane przez Gminę.

Radny  Tadeusz  Floriańczyk  wnioskował  o  zdjęcie  tej  uchwały  z  porządku  obrad, 
przeprowadzenie analizy na Komisjach i podjęcie uchwały na kolejnej Sesji.

Wniosek został przyjety 12 głosami za, przy 2 przeciwnych przy 1 wstrzymującym.

Ad. pkt 2. ppkt.     10  

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  rozpatrzenie   projektu 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet przysługującym radnym oraz zwrotu kosztów 
podróży  służbowych

Wójt poinformował, że projekt tej uchwały został wprowadzony na poprzedniej Sesji.

Głównym celem wprowadzenia  tej  uchwały  jest  uporzadkowanie  diet  radnych,  gdyż  w 
tamtym  roku  około  lipca  zabrakło  pieniedzy  na  wypłaty  diet.  Takie  uregulowanie  na 
poczatku roku pozwoliłoby na zaplanowanie wypłat  diet dla radnych co do zlotówki.  W 
miesiącu styczniu, lutym bierzacego roku miały miejsce intensywne obrady Komisji.Srodki 
znacznie zostały wydatkowane .W związku z tym zaproponował autoporawkę w paragrafie 
2 w punkcie 5 kwotę 250 zł,  w punkcie 4 kwotę 300 zł,  w punkcie 3 kwote 400 zł,  w 
punkcie 2 400 zł, w punkcie 1 kwotę 600 zł.

Radny Piotr Rosłoniec w imieniu komisji finasów. Poinformował, że Komisja negatywnie 
odniosła się do tego projektu.

Radny witold Kwiatkowski zwrócił uwagę, ze tak samo jak wójta obowiazuje dyscyplina w 
realizacji budżetu tak samo Radnych obowiazuje duscyplina w zakresie korzystania z kwot 
przeznaczonych na utrzymanie Biura Rady i diet dla Radnych.

Wiceprzewodnicząca  Rady  przeprowadziła  głosowanie  nad  uchwałą  Rady  Gminy 
Celestynów  w  sprawie  ustalenia  wysokości  diet  przysługującym  radnym  oraz  zwrotu 
kosztów podróży  służbowych.

Uchwała została odrzucona jednogłośnie.

Ad. pkt 2. ppkt.     11  

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  rozpatrzenie   projektu 
uchwały w  sprawie określenia wysokości diety dla sołtysów Gminy Celestynów.

Radna  Agata  Stefanowska  w  imieniu  Klubu  Radnych  Wspólnota  Samorzadowa 
poinformowała,  że  klub  sporzadził  uchwałę,  aby  sołtysi  mogli  pobierac  dietę  za 
uczestnictwo w Sesjach Rady Gminy  w wysokości 60 zł. Komisja Finansów nie zabrała w 
tej sprawie stanowiska, ale była n aten temat dyskusja. Sołtysi skarzyli się na współpracę, 
wnosili o naliczanie prowizji za roznoszenie nakazów podatkowych. W skali roku będzie to 
kwota 20.000 zł. N aten rok przeznaczona będzie kwota 1700 zł. Celem tej uchwąły jest 
zaaktywizowanie Sóltysów.
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Wiceprzewodnicząca  Rady  przeprowadziła  głosowanie  nad  uchwałą  Rady  Gminy 
Celestynów w sprawie określenia wysokości diety dla sołtysów Gminy Celestynów.
Uchwała została przyjęta 14 za, 1 wstrzymujący.

Ad. pkt 2. ppkt.     12  

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  poinformował,  że  nastąpi  rozpatrzenie   projektu 
uchwały w  sprawie powołania Skarbnika Gminy Celestynów.

Wójt poinformował, że Pani Elżbieta Jaskulska, która kandyduje na stanowisko Skarbnika 
miała możliwość przedstawienia się na Komisji Finansów i Inwestycji.  Wójt wnioskuje o 
powołanie Pani Elżbiety Jaskulskiej na stanowisko Skarbnika.

Piotr  Rosłoniec  w  imieniu  Komisji  Finansów  poinformował,  że  Komisja  pozytywnie 
zaopiniowała tą kandydaturę.
Wiceprzewodnicząca  Rady  przeprowadziła  głosowanie  nad  uchwałą  Rady  Gminy 
Celestynów w sprawie powołania Skarbnika Gminy Celestynów.

Uchwała została podjęta 9 głosami za, 5 wstrzymujacym i 1 przeciwnym.

Ad. pkt 3.

Radny Maciej Nowiki powiedział, że w dniu 4 marca na Komisji Finansów Wójt zapytany o 
ilość spraw i wyroków Sądowych, w których Gmina jest stroną odpowiedział, że nic nie wie 
o zakonczonych sprawach Sądowych i orzeczonych w nich wyrokach i konsekwencjach 
finansowych  jakrównież  o  zakończonej  wyrokiem sprawie  dotyczącej  Jerzego Kobusa. 
Natomiast w odpowiedzi na pismo Pana Jerzego Kobusa Wójt poinformował, że pismem z 
28 lutego Urząd Gminy wystąpił  do właściwego Sądu Pracy o przesłanie uzasadnienia 
wyroku. Pismo to wysłano dzień po rozprawie. Pismo złożone przez Pana Kobusa było w 
jego ocenie znane Wójtowi. 
Poprosił Wójta o wyjasnienie.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  zapytał  Wójta  czy  do  Gminy  wpłynął  raport  z 
kontroli ABW w Urzędzie Gminy. Jeśli został dostarczony to poprosił o kopie.

Wiceprzewodnicząca  Anna  Rosłaniec  zapytała  Dyrektora  Urzędu  Przemysława 
Zaboklickiego czy odpowiada za BIP Celestynowa i obsługę Biura Rady.

Ad. pkt 4

Dyrektor  Urzędu  Pan  Przemysław  Zaboklicki  na  pytanie  Wiceprzewodniczącej  Anny 
Rosłaniec odpowiedział twierdząco.
 
Wójt odparł, że jeśli chodzi o pytanie Radnego Macieja Nowickiego, to udzieli odpowiedzi 
na piśmie. Na pytanie Przewodniczącego Rady Bogdana Wójcika też odpowie na piśmie 
zgodnie ze Statutem.
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Ad. pkt 5

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  poinformował,  że Radni  otrzymali  Sprawozdanie 

Wójta z działalności między Sesjami.

Ad. pkt 6

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  wnioskował  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  tego 

punktu,  to  jest  przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej  Sesji,  ponieważ  protokół  wymaga 

poprawek.

Ad. pkt 7

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik zamknął obrady.

                                                                           

                                                                     Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                         

                                                                                   / Bogdan Wójcik /

37


	1. przesunięciu planowanych wydatków na wynagrodzenia i pochodne w kwocie 130.000 zł na wydatki inwestycyjne z przeznaczeniem na:
	1. Budowa studni w Celestynowie  -  50.000 zł,
	2. Modernizacja SUW w Glinie  - 80.000 zł 
	Radny Witold Kwiatkowski złożył kolejny wniosek dotyczący części tekstowej projektu uchwały budżetowej,  § 11 tejże uchwały, upoważnień Wójta Gminy :,,upoważnienie Wójta Gminy  do zaciągania kredytów i pożyczek oraz  emisji papierów wartościowych na pokrycie postępującego w ciągu roku budżetowego niedoboru budżetowego do wysokości 500.000 zł. ‘’. Wnioskował o dokonanie zmiany w § 11 tekstu uchwały budżetowej w pkt 1 polegającej na  skreśleniu kwoty „500.000 zł”  i wpisaniu zamiast niej kwoty „200.000 zł”,      jaka obowiązywała w roku 2007.

